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Verzameldocument technische vragen Begroting 2021 
Stand: 21 oktober 2020 
 
Technische vragen CDA fractie t.a.v. de programmabegroting 2021 
 

 Vraag Antwoord  

 Algemene opmerkingen 
 

01 Ten aanzien van de leesbaarheid merken wij dat er meer dan regelmatig teruggegrepen wordt op 
voorgaande jaren of andere stukken. Het terugvinden van deze stukken in iBabs is omslachtig en 
met momenten tijdrovend. Graag zouden wij zien dat er vooral in tabellen waarin gerefereerd 
wordt naar voorgaande jaren/projecten vergelijkbare cijfers opgenomen worden. Bijvoorbeeld: 
in het raadsvoorstel op bladzijde 3 ten aanzien van nieuwe en reeds bekende onttrekkingen. 
op bladzijde 11 ontbreekt de duiding van waarden. 

We houden hier bij volgende P&C documenten 
rekening mee. We gaan in overleg met uw fractie 
na op welke wijze we daarin voor de begroting 
2021 nog kunnen voorzien. 
 

02 Wat betreft afkortingen in de tekst deze of vermijden of de eerste keer toelichten zodat het 
document zelfstandig leesbaar is. Bijvoorbeeld: 
op p.15 onder kopje samen fit door sport en bewegen staat LiFi.  
op p.21 onder kopje Zorgned PINK.  
vGRP  

We hebben zo veel mogelijk afkortingen 
vermeden. We voeren dit bij volgende P&C 
documenten volledig door om de leesbaarheid 
verder te verbeteren. 
Overigens betreft LiFi geen afkorting, maar de 
volledige naam van het regionale project 
gezondheidsbeleid op scholen. 
PINK is de naam van het door ons ingehuurde 
bedrijf. En vGRP staat voor verbreed Gemeentelijk 
RioleringsPlan. 

03 Typefout op p.11 waar 2023 staat moet 2024 zijn. 
 

Dat klopt; dat moet inderdaad 2024 zijn. 

 Raadsvoorstel Programmabegroting: 
 

04 Op bladzijde 5 eerste alinea wordt aangegeven dat de opschalingskorting voor 2 jaar geschrapt 
is; is dit feit al verwerkt in de voorliggende begroting?  
 

Ja, dit is verwerkt in de begroting 2021 (zie pagina 
48 van de begroting). 

 Programma 1 – Beleven: 
 

05 In de begroting staat dat de subsidie voor leerlingen voor culturele instellingen gehalveerd wordt. 
We missen hierin een financiële doorrekening. Welk bedrag wordt hier op jaarbasis mee 
gespaard en hoeveel jongeren in onze gemeente betreft dit.  
 

We halveren de extra subsidie aan de drie 
harmonieën voor het muziekonderwijs van hun 
leden t/m 21 jaar. De besparing betreft € 11.300;  
het gaat om circa 38 jongeren. Deze bezuiniging 
gaat in per 2022 om de harmonieën de tijd te 
geven de afname aan inkomsten op te vangen. 

06 Op p.17 onder initiatieven R&T ondernemers lezen we dat er geen gebruik is gemaakt van het 
beschikbaar gestelde budget in 2020. Hoe is naar de R&T ondernemers de mogelijkheden van 
dit R&T budget gecommuniceerd.  
 

We hebben over het R&T budget met name 
gecommuniceerd in de periodieke R&T 
nieuwsbrieven en in R&T-
ondernemersbijeenkomsten. 
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07 Op p.18 onder wat mag het kosten lezen we dat de baten ten aanzien van recreatie en toerisme 
vanaf 2022 toenemen met € 40K. Kan de PH (PH) dit duiden? 
 

Deze raming betreft de cofinanciering voor het 
LCW. 

08 Volgend jaar is het laatste jaar van het driejarig durende van LCW; is er inmiddels al met de 
organisatie van het LCW gesproken over het verlengen van dit evenement in onze gemeente en 
welke voorwaarden hieraan ten grondslag zullen liggen? Zo nee, wanneer verwacht de PH dit op 
te pakken? 
 

We hebben nog niet met Extra Leisure gesproken 
over periode na 2022. We gebruiken november 
2020 voor de interne evaluatie en gaan dan het 
gesprek aan over samenwerking na 2022. 

09 Ten aanzien van het LCW wordt gesproken dat er vanaf 2022 – 2024 gezocht wordt naar 
cofinanciering voor de kosten. Hiermee is een besparing van € 40K ingeboekt. Voor de 
volledigheid; wat is de stelling van het college als de cofinanciering niet lukt? 
 

We geloven in de potentie en doelstelling van het 
evenement (zoals stimulering breedtesport, 
exposure, bijdrage aan realiseren gezondste regio, 
impuls geven aan lokale recreatie en toerisme). 
Insteek is om naar creatieve oplossingen te 
zoeken om het evenement mogelijk te maken. We 
zien nu geen aanleiding om een alternatief 
scenario uit te werken.  

10 Inzake het toerisme inspiratiepunt staan in de begroting enkel de vaste kosten inzake de 
inrichting benoemd, echter de PH heeft al toegelicht dat er ook structurele personeelskosten 
gemoeid zijn met dit project. Waar kunnen we deze terug vinden? 
 

De structurele personeelslasten betreffen geen 
personeelslasten van onze gemeentelijke 
organisatie (maar van de Lommerbergen en de 
VVV) en zijn daarom niet opgenomen in onze 
begroting. Alleen onze jaarlijkse bijdrage is in de 
begroting verwerkt. 

 Programma 2-Samenkracht 
 

 

11 Op p.21 wordt gesproken over het ontwikkelen een nieuwe sociale kaart. Is er een relatie tussen 
deze nieuwe sociale kaart en het project Sturing en Inkoop. Zo ja, wat is het verband hiertussen. 
 

De sociale kaart is een bron van informatie en 
inspiratie. Over mensen die elkaar helpen en 
organisaties die nieuwe kansen creëren. Zodat 
iedereen mee kan doen in onze samenleving. Op 
de sociale kaart staan activiteiten en initiatieven 
van vrijwilligersorganisaties, maar ook van 
professionele organisaties die een aanbod hebben 
in de sociale basis. Met de sociale kaart willen we 
het aanbod goed ontsluiten richting onze 
inwoners, waardoor maatwerkvoorzieningen niet 
of later nodig zijn [relatie sturing en inkoop]. Alle 
aanbieders van maatwerkvoorzieningen staan op 
de website van de MGR SDLN. 

12 Op p.21 onder Zorgned wordt gesproken over een tijdelijke invoering van capaciteit voor de 
uitvoering van PINK. Kan de PH duiden hoe veel en voor welke termijn deze capaciteit betreft? 
 

Het project kent een doorlooptijd  tot  juni 2021. 
Alle kosten zijn in reeds in begroting 2020 
meegenomen en we vragen  geen extra capaciteit. 

13 Delen van hulpmiddelen, gebeurt dit ook al met het huidige bestand aan hulpmiddel, of zal dit 
pas toegepast worden bij toekomstig toegewezen middelen. 
 

Hulpmiddelen worden op dit moment nog niet 
gedeeld buiten een gezinssituatie. Het opzetten 
van een pool is vaker overwogen, maar niet 
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ingevoerd door wisselend effect bij gemeenten 
(vooral succesvol bij grote verzorgingstehuizen). 
De huidige hulpmiddelen aanbieder heeft echter 
ervaring met het opzetten van pools en gebruikt 
deze ervaring bij het implementeren van deze 
pools/deel voorzieningen. 

14 Op p. 23 wordt gesproken over het in toenemende mate aanbieden van zorg in natura in plaats 
van PGB. Kan de PH meer duiding geven over welke wijze deze transitie plaats gaat vinden? 
 

We zien de afgelopen jaren dat er minder vraag is 
door de inwoner naar een persoonsgebonden 
budget. Voor hulp in het huishouden komt dit 
voornamelijk door het maken van afspraken met 
Alphatrots, dit waren vooral veelal PGB hulpen. 
Voor Begeleiding zien we dat het product 
begeleiding moeilijk in te vullen is door een PGB 
en vanuit de gemeente dit PGB veelal lastig te 
controleren is op doelstellingen. 

15 Op p. 23 wordt gesproken over het verhogen van het tarief van collectief vraagafhankelijk 
vervoer (Omnibuzz). Wat is het verschil tussen het oude en nieuwe tarief.  
 

Voor 2020 is ons huidige tarief € 0,70 aandeel 
voor de inwoner per zone. Het OV tarief is  € 0,82 
aandeel voor de inwoner per zone. 
Het verschil is voor dit jaar € 0,12 per zone. 
Voor 2021 is het verschil nog niet bekend. De 
verwachting is dat de bedragen voor 2020 een 
goede indicatie voor 2021 geven. 

16 Op p. 24 onder inburgering en statushouders wordt gesproken over het invoeren van de wet 
inburgering. Heeft deze wet gevolgen voor het bestaande beleid binnen de gemeente? 
 

Ja, met de invoering van de nieuwe Wet 
inburgering ligt de verantwoordelijkheid voor de 
passende begeleiding meer bij de gemeente. 
Hierdoor is de gemeente beter in staat om sterker 
regie te voeren over het inburgeringstraject. 

17 Op p. 24 onder schulddienstverlening wordt gesproken over budgetbeheer. Is er een verschil 
tussen budgetbeheer en bewindvoering? Biedt de gemeente beide vormen aan? 
 

Budgetbeheer is op eigen initiatief van de 
betrokkene. Wij bieden dit aan om 
schuldproblemen te voorkomen. Bewindvoering 
vindt plaats op uitspraak van de rechter en 
uitvoering is door een bewindvoerder. Als 
gemeente mogen wij dit niet uitvoeren. 

18 Op p. 24 onder jeugdzorg worden verschillende gecertificeerde instellingen benoemd. Ben je als 
gemeente verplicht tot het “hebben” van meerdere van deze GI’s?  
 

Nee, dat is niet verplicht. De GI’s die de regio 
heeft gecontracteerd, richten zich op verschillende 
doelgroepen. Zo richt Bureau Jeugdzorg Limburg 
zich op de voorheen provinciale brede jeugdzorg 
doelgroep. William Schrikker is gericht op kinderen 
of (kinderen van) ouders met een (verstandelijke) 
beperking. Het Leger des Heils betreft een 
landelijke GI en is er specifiek voor bepaalde 
doelgroepen. Bovendien zorgt het onder contract 
hebben van meer dan een GI er ook voor dat je 
een te sterke monopolie positie tegengaat van een 

https://www.legerdesheils.nl/ljr/uw-partner-voor-jeugdbescherming-en-jeugdreclassering


4 
 

aanbieder. 

19 Op p. 24 wordt gesproken over het project sturing en inkoop. Hoewel het proces nog niet 
helemaal doorlopen is zijn wij benieuwd of de PH al een richting van het resultaat kan duiden. 
 

We verwachten met de 7 gemeenten van Noord 
Limburg gezamenlijk te gaan aanbesteden, dus 
inclusief Venlo. Waarbij we gaan werken met een 
regionaal en lokaal perceel op verschillende 
segmenten. Dit houdt ruimte om de goede lokale 
aanbieders te behouden en om met de 
grotere/regionale aanbieders aanvullende 
afspraken te maken. Bijna alle segmenten zullen 
werken met een basis van trajecten waarbij bij 
sommige segmenten een doorontwikkeling wordt 
gemaakt naar een populatie bekostiging. Er wordt 
gezocht naar oplossingen om stapeling van zorg 
te voorkomen, administratieve last zo klein 
mogelijk te maken en integrale samenwerking (ook 
over wetgevingen) heen te bewerkstelligen. 

20 Op p. 25 wordt gesproken over kamerbrief t.a.v betere organisatie van jeugdzorg; er wordt 
gesproken over consequenties in deze kamerbrief. In de begroting staat dat bij de uitwerking van 
deze brief de consequenties pas duidelijk worden, echter deze consequenties staan toch in de 
brief. Zijn deze niet te duiden?  
 

Kern van de Kamerbrief van november 2019 is dat 
regionale samenwerking noodzakelijk is om de 
kwaliteit en continuïteit van de zorg aan kinderen 
met complexe problemen en specialistische- en 
levensbrede vraagstukken beter te borgen. 
 
Om de doelen van de Jeugdwet te realiseren, 
worden gelijktijdig stappen gezet op verschillende 
gebieden: 

 zorginhoudelijk (extra inspanningen ten 
aanzien van transformatie jeugdzorg via het 
actieprogramma Zorg voor de Jeugd); 

 financieel (extra middelen 2019- 2021 en 
onderzoek naar noodzaak structureel extra 
middelen vanaf 2022); 

 organisatorisch; 

 wettelijk. 
 
De Kamerbrief ‘Perspectief voor de Jeugd’ van 
maart 2020 gaat over de uitwerkingen van de 
maatregelen die worden genomen op 
organisatorisch en wettelijk vlak. Zie hiervoor de 
Raadsinformatiebrief van 7 juli 2020 met zaaknr. 
88922162. 
 
In de Kamerbrief staat beschreven dat alle 
jeugdhulpregio’s een regionale agenda moeten 
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opstellen. Deze  agenda moet gekoppeld worden 
aan de inkoopcyclus van de jeugdhulp, zodat de 
visie vertaald wordt naar inkoopstrategie. Dit 
betekent dat een groot deel van de maatregelen 
voor 2022 uitgewerkt moeten zijn voor de regio 
Noord-Limburg. Wij informeren de gemeenteraad 
periodiek over de voortgang van de maatregelen. 
 
De kamerbrief maakt uiteindelijk onderdeel uit van 
een continue proces, waarin het Rijk monitort hoe 
de uitvoering van de decentralisatie jeugdzorg 
uitpakt. Dat is ook de reden dat er sprake is van 
een dynamisch proces; er vindt bijsturing door het 
Rijk plaats op basis van de monitoring.  
Dat is, naast de consequenties van de eerste 
uitwerking, het tweede aspect dat gaandeweg 
duidelijk wordt. 

21 Op p. 25 onder lokaal beleid wordt gesproken over het gevolg geven van de motie kinderraad. 
Op welke termijn verwachten we hier resultaten van?  
 

Het voorstel in de motie is om een kinderraad op 
te richten als middel om met jeugdigen in gesprek 
te komen. Op basis van eigen ervaringen èn die in 
andere gemeenten weten we dat we de manier 
waarop we jeugdigen kunnen bereiken het beste 
samen met de jeugdigen (en andere betrokkenen) 
kunnen ontwerpen. We willen voorkomen dat we 
het gesprek aan de voorkant institutionaliseren.  
 
In het presidium van 29 juni 2020 is ingestemd 
met het procesvoorstel om met (jonge) 
vertegenwoordigers van de raad, het college en de 
ambtelijke organisatie in het najaar te 
brainstormen over hoe we jongereninspraak 
vormgeven. Van daaruit formuleren we samen een 
volgende stap. 
Doel is om tot een voorstel te komen waarbij we in 
gesprek gaan met jeugdigen op een manier die 
het beste aansluit bij hun leefwereld. En om een 
beeld te krijgen van de rol die de gemeente en 
andere partners hierin kunnen spelen.  
 
De fracties zijn uitgenodigd om deelnemers voor 
de brainstormsessie aan te dragen. Hier is nog 
beperkt reactie op gekomen. 
 
Ter voorbereiding op de brainstormsessie heeft er 
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een werkbezoek aan Peel en Maas in het kader 
van hun kinderraad plaatsgevonden. Tevens vindt 
er ter inspiratie in oktober een gesprek plaats met 
een adviseur die in verschillende gemeenten 
jeugdparticipatie mee heeft vormgegeven. 

22 Op p. 25 onder individuele voorzieningen jeugd/zorg in natura lezen wij dat de hogere kosten van 
2019 niet als uitgangspunt dienen voor de voorliggende programmabegroting. Kan de PH 
toelichten waarom deze keuze is gemaakt in relatie tot het feit dat in 2019 juist veel trajecten 
gestart zijn en dit vaak meerjarige trajecten betreft.  

 

In de begroting is ervoor gekozen ons niet op één 
jaar te baseren maar uit te gaan van de werkelijke 
gemaakte kosten over de laatste drie jaar.  
Dit geeft naar ons idee een realistisch beeld van 
uitgaven door het middelen van jaarlijkse 
schommelingen. Door intensievere samenwerking 
met de gecertificeerde Instellingen en de 
huisartsen verwachten we meer grip te krijgen op 
uitgaven in Zorg in natura via deze 
toegangspartners. Ook zorgen we dat vanuit 
toegang, scherper meegekeken wordt gedurende 
een traject. Zo zetten we ook in op een kortere 
doorlooptijd van een traject en is dit niet per 
definitie meerjarig. Eventuele meerkosten worden 
gedekt uit de Reserve open einde regelingen 
Sociaal Domein. 

23 Op p. 27 inzake VVE staat beschreven dat we in 2021 VVE aanbod borgen in iedere brede 
school. Heeft dit financiële gevolgen? 

In iedere brede school is al een voorschoolse 
voorziening met aanbod van voorschoolse 
educatie (VE) gevestigd. In de huidige situatie 
omvat het VE aanbod 10/11 uur per peuter met 
een VVE-indicatie. Vanaf 2021 wordt dit aanbod 
opgehoogd naar 16 uur per peuter per week. Dit 
heeft financiële consequenties. 
In de GOAB middelen (gemeentelijk 
Onderwijsachterstandenbeleid) die we ter 
bekostiging van VVE ontvangen, is hiermee 
rekening gehouden. Deze GOAB middelen (€ 
276.600) dekken de volledige uitgaven. Dus 
tegenover de aanvullende kosten, staan ook 
aanvullende middelen. 

24 Op p. 28 inzake kernoverleg; in het verleden hebben wij vernomen dat de budgetten voor de kern 
overleggen niet altijd volledig benut worden. Kan de PH duiden wat deze bedragen nu zijn en of 
deze volledig gebruikt zijn afgelopen boekjaar.    

 
 

Voor de activiteiten van de kernoverleggen wordt 
in de begroting geen specifiek budget geraamd. 
Voor de uitvoering van projecten en activiteiten 
kunnen de kernoverleggen een bijdrage van 
maximaal € 15.000 per kernoverleg per jaar 
aanvragen (met daarbij onderbouwing van de 
kosten en verantwoording achteraf). Wij dekken 
deze bedragen uit de investeringsreserve en 
rapporteren aan de gemeenteraad via de 



7 
 

bestuursrapportages.  
In 2019 hebben we aan de kernoverleggen van 
Offenbeek en Beesel € 15.000 per kernoverleg 
verstrekt. 
Het kernoverleg Reuver heeft op basis van 
ingediende activiteiten in 2019 een bedrag van € 
4.308 ontvangen. 
 
Deze bedragen zijn exclusief een bedrag van € 
2.333 dat alle drie de kernoverleggen jaarlijks 
ontvangen voor organisatie- en vergaderkosten. 
 
We zien in 2020 als gevolg van Corona een 
afname van de activiteiten/ evenementen 
waardoor er ook minder middelen zijn verstrekt. 

25 Op p. 28 onder wat mag het kosten staat een stijging in de baten omtrent onderwijs 
weergegeven. In de begroting kunnen wij geen tekstuele verklaring hiervoor vinden; kan de PH 
dit toelichten?  

 

We zien deze stijging terug aan zowel de baten als 
de lastenkant. De landelijke middelen voor het 
onderwijsachterstandenbeleid worden op basis 
van een nieuwe verdeelsystematiek aan 
gemeenten verstrekt. Op basis van deze 
herverdeling ontvangen we jaarlijks een bedrag 
van € 276.600 voor de uitvoering van het 
gemeentelijk onderwijsachterstandenbeleid. Dit is 
een stijging van circa € 162.200. Omdat we deze 
middelen ook specifiek voor dit doel inzetten, 
verwerken we dit neutraal.  Middelen die we aan 
het einde van het tijdvak van deze regeling (31-12-
2022) niet uitgegeven hebben, worden 
teruggevorderd door het Rijk. De middelen worden 
o.a. ingezet voor de verruiming van het VE 
(Voorschoolse Educatie) aanbod van 10 naar 16 
uur per week. Zie ook het antwoord op vraag 23. 
De resterende stijging van de lasten op onderwijs 
heeft betrekking op de stijging van de 
kapitaallasten in verband met het 
Greswarencollege. 

26 Op p. 29 onder hulp in huishouden; is het handhaven van het abonnementstarief verplicht of zijn 
hier alternatieve mogelijkheden in?  

 

Het betreft een wettelijke verplichting. Afwijken 
hiervan zorgt voor juridisch risico en kan negatieve 
impact hebben op het imago van een betrouwbare 
overheid. 
Wel volgen we de eerste gemeenten in Nederland 
die de randen van de wet opzoeken. En we leggen 
vanuit onze samenwerkingsregio het signaal neer 
bij het Rijk dat we deze maatregelen niet passend 
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vinden in de bredere transformatieopgave. 

27 Op p. 29 staat onder scholing en activeringsbudget beschreven dat er een voordeel is van € 45K 
inzake nog te compenseren BTW. Verderop in de begroting staat inzake een nadeel over de 
BTW dat dit tot 5 jaar terug gecorrigeerd moet worden. Waarom wordt dan niet getracht het 
voordeel inzake deze BTW ook voor de afgelopen 5 jaar terug te claimen?:  

 

De BTW over re-integratiekosten en kosten voor 
outplacement over de afgelopen 5 jaar hebben wij 
in 2020 teruggevorderd (het betreft een oordeel 
van de Hoge Raad van juli 2020). Financieel 
verwerken we dit in de 2

e
 bestuursrapportage 

2020. In totaal gaat het om een voordeel van circa 
€ 225.000. 

28 Op p. 30 onder jeugdzorg staat beschreven dat het college zorg wil verschuiven van PGB naar 
ZIN; dit zou een voordeel op moeten leveren, echt er bij beide posten wordt bij geraamd, totale 
bij raming is € 320K. Kan de PH hier enige toelichting op geven?  

 

De verschuiving van zorg in de vorm van een PGB 
naar ZIN leidt niet direct tot een financieel 
voordeel. Ten aanzien van PGB zetten we een 
aantal concrete maatregelen in om kosten te 
beperken (tools voor het gezinscoachteam om de 
noodzaak van hulp beter te kunnen beoordelen en 
verlaging PGB tarief voor inzet door sociaal 
netwerk). 
 
In de begroting 2021 zijn diverse acties op lokaal 
en regionaal niveau opgenomen om meer zicht en 
grip op de financiën te krijgen. Ondanks deze 
acties verwachten we nog steeds een toename 
van vraag naar jeugdhulp. 

29 Op p. 30 onder regionale voorzieningen worden een aantal partners genoemd die een nadeel 
opleveren. Klopt het dat wij hier als gemeente geen directe invloed op kunnen uitoefenen?  

 

Stijging van kosten in het kader van 
jeugdbescherming en jeugdreclassering is het 
gevolg van een toename van het aantal 
maatregelen. Deze maatregelen worden 
uitgesproken door de kinderrechter. Hier hebben 
wij geen directe invloed op, omdat ook via andere 
instellingen de route naar de kinderrechter 
bewandeld kan worden (denk aan Veilig Thuis). 
Crisiszorg en jeugdzorgplus zijn moeilijk te 
voorspellen, gezien de acute of zeer complexe 
situaties die dit betreft. 
Het is goed om daarbij scherp te hebben dat het 
gaat om een risico-inschatting met een 
veiligheidsaspect, waarbij we het als gemeente, 
naast het wetgevende aspect, ook feitelijk 
belangrijk vinden dat we deze beoordeling volgen. 

30 Op p. 30 onder specialistische ondersteuner jeugd zijn wij benieuwd naar de opdracht die deze 
persoon krijgt. Wat moet deze persoon gaan toevoegen en hoe kunnen wij dit terugzien in 
uiteindelijk een minder negatief resultaat.  

 

De specialistische ondersteuner jeugd (SOJ) 
analyseert samen met het gezin de vragen en de 
situatie en zorgt dat het kind en/of het gezin op de 
juiste plek ondersteuning krijgt. Uit onderzoeken 
en ervaringen bij vergelijkbare initiatieven, blijkt 
dat de inzet van de SOJ in of bij een 
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huisartsenpraktijk zorgt dat problemen minder snel 
uit de hand lopen. Daarnaast is er een duidelijke 
afname te zien in het klachtenbeeld van patiënten 
(0- 18 jaar). Ook neemt de toeloop naar de 
specialistische GGZ af. De ondersteuning en 
behandeling zijn toegespitst op de behoefte van 
iedere jeugdige patiënt en zijn sociale omgeving 
krijgt de zorg die het op dat moment nodig heeft 
èn die het beste aansluit bij de 
ondersteuningsbehoefte: niet zwaarder dan 
noodzakelijk is. 

31 Op p. 31 staat beleidsindicatoren zie bijlagen, echter we vinden deze bijlage niet terug? 
 

Dat klopt. De bijlage is om onbekende reden 
weggevallen. We sturen deze bijlage bij de 
beantwoording mee (zie bijlage 1). 

 Programma 3 – Fijn wonen en bedrijvig 
 

32 P. 32 onder prestatieafspraken; enerzijds hoe zorgt de PH dat de raad aangehaakt blijft bij de 
gemaakte prestatieafspraken. Tevens lezen we dat er vanaf 2021 ook overleg is met Woonwenz, 
worden hier ook prestatieafspraken mee gemaakt. 

 

De prestatieafspraken komen tot stand via een 
‘bod op de woonvisie’ vanuit de corporaties. 
Woningcorporaties maken periodiek afspraken 
met gemeenten en huurdersorganisaties over de 
prestaties die ze leveren. In die afspraken staan 
zaken over bijvoorbeeld nieuwbouw van sociale 
huurwoningen, betaalbaarheid van de woningen, 
huisvesting van bepaalde doelgroepen, kwaliteit 
en duurzaamheid van de woningen. 
Met Nester, die met ruim 1500 huurwoningen 
sinds jaar en dag geworteld is in Beesel, zijn 
meerjarenprestatieafspraken gemaakt voor een 
periode van vier jaar (2020-2023). Jaarlijks maken 
we met Nester afspraken per jaarschijf, gebaseerd 
op de vastgestelde woonvisie. Wij informeren de 
gemeenteraad over de gesloten 
prestatieafspraken via een raadsinformatiebrief. 
Ook met nieuwe corporaties worden 
prestatieafspraken gemaakt. Woonwenz realiseert 
aan de Parklaan een eerste nieuwbouw project in 
Beesel met circa 35 huurwoningen (medio 2021/ 
2022 gereed). We zijn voornemens om de 
prestatieafspraken van Woonwenz mee te nemen 
in gezamenlijke prestatieafspraken. 

33 Ten aanzien van de bibliotheek Maas en Peel lezen we dat de transformatieperiode is afgelopen 
en dat er hard is gewerkt. Echter het proces is nog niet gereed. Zijn in de huidige 
meerjarenbegroting extra gelden, buiten de reguliere subsidie, opgenomen om dit proces af te 
ronden. Zo ja, hoe veel?  

Buiten de reguliere subsidie, die in de 
meerjarenbegroting is opgenomen, stimuleert de 
gemeente Beesel de transformatie met 
inhoudelijke projecten om vorm en inhoud te 
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 geven aan de nieuwe rol van de bibliotheek. 
Voorbeelden van aanvullende projectsubsidies zijn 
het Taalpunt Beesel (in samenwerking met 
Synthese en Provincie Limburg) en 
Boekstartcoach. 
Specifiek voor het transformatieproces zijn geen 
extra gelden opgenomen. We hebben vertrouwen 
in het bestuur en de nieuwe (interim) directeur om 
dit tot een goed einde te brengen. We verwijzen u 
tevens naar de raadsinformatiebrief die u in 
oktober 2020 heeft ontvangen. 

34 Ten aanzien van de centrummanager lezen wij dat er gedacht wordt over een cofinanciering met 
lokale ondernemers. Zijn de ondernemers al gepeild over deze cofinanciering? Zo ja, wat waren 
de reacties? Tevens staat op p. 39 de financiële doorrekening van de centrummanager, hier 
lezen wij dat vanaf half 2021 er opnieuw betaald moet worden, echter indien een heel jaar € 30K 
bedraagt, verwachten we voor een half jaar € 15K. Er staat echter € 20K euro geraamd. Kan de 
PH dit duiden. 

 

De ondernemers zijn nog niet gepeild: dit staat 
voor 23 november op de planning, uiteraard 
afhankelijk van de mogelijkheden i.v.m. de dan 
geldende corona-maatregelen. 
De overeenkomst met de centrummanager loopt 
tot uiterlijk 1 juli 2021 of zoveel eerder wanneer de 
uren zijn besteed. De inzet is mede afhankelijk van 
corona. We gaan er veiligheidshalve van uit dat hij 
per 1 mei door zijn uren heen is, zodat er 2/3 van 
het jaar resteert. Vandaar € 20K. 

35 De capaciteit die genoemd wordt op p. 35 inzake regionale samenwerking en het gebruik van de 
programma’s inzake de gezondste regio. Wordt hier de capaciteit van de centrummanager 
bedoeld, of is dit andere capaciteit. 

 

Dit zijn niet de uren van de centrummanager. De 
uren van de centrummanager zetten we lokaal in.  
We zien een toenemende noodzaak om op het 
beleidsveld Economische Zaken ook regionaal 
onze inbreng te hebben, te kunnen verbinden met 
ons bedrijfsleven, en daarmee ook succesvol een 
beroep te kunnen (laten) doen op regionale 
middelen. Hiervoor hebben we vooralsnog voor 
een periode van drie jaar een halve fte nodig. 

36 P. 35 samenwerking Bruggen, hoe is de ondernemers samenwerking bevallen en stellen we hier 
wederom budget voor beschikbaar de komende jaren? 

 

De samenwerking en uitwisseling tussen 
ondernemers uit Beesel en Brüggen is goed 
bevallen. Contacten zijn gelegd en wederzijdse 
bedrijfsbezoeken afgelegd. 
Zowel binnen de budgetten voor economie als 
voor het partnerschap Beesel-Brüggen is jaarlijks 
budget geraamd. Daar waar kansrijk worden de 
mogelijkheden voor financiële ondersteuning door 
de Euregio benut. 

37 Op p. 37 ten aanzien van plan van aanpak klachten en meldingen staat dat we alleen problemen 
oppakken als de urgentie hoog is, hoe wordt deze urgentie nu bepaald? 

 

Dit gaat specifiek over klachten op het gebied van 
verkeersveiligheid. De urgentie bepalen we nu op 
basis van het aantal signalen op een bepaalde 
locatie en de eigen kennis. 

38 We lezen dat door het uitstel van de omgevingswet een incidenteel nadeel van € 140K wordt De invoering van de omgevingswet is in de 
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ingeboekt. Waren er in 2019 en 2020 geen gelden gereserveerd voor de implementatie van de 
omgevingswet? Worden er door het rijk gelden beschikbaar gesteld voor de implementatie 

 

periode  2019-2020 opgestart. Beesel vervult 
hierin in de regio tevens een trekkersrol. De 
hiervoor beschikbare budgetten zijn inmiddels 
gebruikt, onder andere in verband met de 
benodigde capaciteit. Mede vanwege Corona is op 
20 mei 2020 aangekondigd, dat de invoering met 
een jaar wordt uitgesteld naar 2022. Dit heeft ook 
in Beesel tot een temporisering van het 
invoeringsproces geleid en tot gevolg dat inzet en 
kosten doorlopen in 2021. Verder was bij de 
eerdere begroting geen rekening gehouden met 
langdurige uitval van de intern betrokken strateeg 
waardoor extra kosten ontstaan. 
Uitgangspunt bij de invoering van de 
omgevingswet is, dat de bevoegde gezagen de 
transitiekosten zelf dragen met de aanname dat 
deze op termijn worden terugverdiend. 
Afgesproken ijkmomenten met het Rijk zouden in 
2023 en 2027 zijn. Steeds meer gemeenten 
vrezen echter lagere legesinkomsten, hogere 
implementatiekosten en hogere structurele lasten. 
De gemeenten hebben de VNG tijdens de 
algemene ledenvergadering van 25 september 
2020 opgeroepen om zorg te dragen voor een 
budgetneutrale overgang. Er is nog geen 
toezegging voor compensatie. Dit zal de komende 
tijd onderwerp van gesprek blijven met het Rijk. 

39 Betreffende de alternatieve grensovergang, gezien het geraamde bedrag. Is er overeenstemming 
met onze Duitste partners over dit traject? 

 

We hebben overeenstemming over de locatie 
waar de alternatieve grensovergang moet komen. 
Onlangs is hiervoor ook de ‘genehmigung’ van de 
Kreis Viersen binnengekomen.  
Over het verdere traject op ons grondgebied is 
geen overeenstemming met Brüggen nodig. 

40 Corona maatregelen, zetten we, vooral gezien de laatste ontwikkelingen, als lokale overheid 
deze maatregelen door? Zoals bijvoorbeeld steun huurpenningen? 

 

Wij blijven onze rol vervullen in het kader van de 
(steun)maatregelen. Waarbij wij altijd eerst naar 
landelijke steunmaatregelen zullen blijven 
verwijzen en dat die ook verlengd en/of uitgebreid 
worden. Meer specifiek: 
Binnensport: SBBB heeft de huur voor de 
maanden maart-april-mei gedeclareerd bij de 
landelijke regeling tegemoetkoming verhuurders 
sportaccommodaties.  SBBB heeft de huur 
kwijtgescholden aan de verenigingen over die 
periode.  
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Buitensport: de gemeente heeft de huur maart, 
april, mei kwijtgescholden aan beide 
voetbalverenigingen en Roka. Ook deze huur is 
gedeclareerd bij de landelijke regeling 
tegemoetkoming verhuurders 
sportaccommodaties. 
Richting toekomst: 
Voor de rest van het jaar zullen we eerst 
afwachten of en welke landelijke 
compensatiemogelijkheden er nog komen voor 
sportverenigingen. Op basis daarvan kunnen we 
dan afwegen of er aanvullend lokaal nog iets nodig 
is. 

 Programma 4 – Veilige en dienstverlenende gemeente 
 

41 P. 42 integraal veiligheidsplan, landelijk werd aan de bel getrokken dat gemeentes het niet 
aankunnen, is dat in onze gemeente ook het geval? 

 

Binnen de breedte van het taakveld openbare orde 
en veiligheid en het bijbehorende integrale 
veiligheidsplan staan we voor de nodige 
uitdagingen. Ook in de gemeente Beesel ervaren 
we druk op dit dossier. Het gaat hierbij van kleine 
‘overlastsituaties’ tot de complete aanpak van 
ondermijning en daarin moeten we keuzes maken. 
Daarnaast zien we dat er een ‘waterbed’ effect kan 
ontstaan over de gemeentegrenzen heen, bij de 
aanpak van criminaliteit. 
We zetten dus enerzijds in op regionale 
samenwerking op dit dossier (onderdeel van de 
regiodeal) en anderzijds op interne versterking via 
de nog in te vullen vacature van de jurist.  
We pakken hierbinnen dus de hoogste prioriteiten 
op die we binnen de formatie aan kunnen op. We 
ervaren hier wel een spanningsveld en kijken 
kritisch naar de aanpak hier op.   

42 Er staat een stijging van € 41K op de huidige formatie van 18 uur voor vergunningsbeleid, 
hoeveel uur komt erbij? Is er nagedacht om in Corona tijd deze investering uit te stellen wegens 
minder behoefte aan vergunningen voor (grote) evenementen 

 

Dit bedrag komt overeen met 18 uur formatie 
zodat we in totaal één volledige formatieplaats 
beschikbaar hebben voor vergunningverlening van 
evenementen, het toetsen en verlenen van 
toestemmingen in het kader van de Drank- en 
horecawet en het actualiseren van beleid op deze 
vakgebieden. Onze huidige formatie van een halve 
formatieplaats voor deze taken is structureel te 
laag. Met dit bedrag brengen we de basis op orde 
om deze taken goed te kunnen uitvoeren. Het 
klopt dat er als gevolg van Corona minder 
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vergunningen voor evenementen worden 
verleend. Dit heeft echter niet direct tot gevolg dat 
er minder formatie nodig is. Samen met 
ondernemers en organisatoren bekijken we welke 
activiteiten binnen de steeds wisselende 
Coronaregels wel mogelijk zijn en op welke 
manier. Denk hierbij bijvoorbeeld aan het toestaan 
van ruimere terrassen voor de horeca en het 
toetsen van vragen van ondernemers en 
organisatoren aan de Coronaregels. 

43 Het aanstellen van een medewerker is naar ons idee een structurele uitgave? Hoe kan de 
aanstelling van een medewerker inzake verkeer dan uit een investeringsreserve gedekt worden, 
deze is toch voor incidentele posten bedoeld. 
 

Vooralsnog nemen we een medewerker (0,5 fte) 
aan voor een tijdelijke periode van 3 jaar om een 
slag te kunnen maken op dit gebied. Daarna 
bekijken we opnieuw wat nodig is. 

 Overhead: 
 

44 P. 50, uitgaande van een vergoeding van 0,19 cent per KM ( de fiscaal vrije vergoeding)  komen 
wij uit op een vergoeding van +/- 400.000 KM op jaarbasis. Klopt dit? Tevens, waarom kan dit 
niet al 1 januari 2020 geregeld zijn, als we dit tijdens de begroting beslissen is het toch een 
vaststaand feit? 

 
 

Een reiskostenvergoeding kan op verschillende 
manieren ingericht worden. Welke scenario’s voor 
gemeente Beesel passend zijn, moet samen met 
de Ondernemingsraad en de vakbonden 
overeengekomen worden (artikel 12.2 CAO 
gemeenten). Daarna zullen de systemen (Motion) 
hierop ingericht moeten worden. Dat maakt dat het 
proces tot het komen tot en de daadwerkelijk 
uitvoering van een reiskostenregeling, bij 
goedkeuring van de begroting in november 
opgestart wordt maar niet voor 1-1-2021 in 
uitvoering is. 
De inschatting van het aantal kilometers is op 
voorhand niet te maken omdat we niet weten hoe 
de regeling eruit ziet. Het bedrag is een 
benadering van een verwacht gemiddelde. Tevens 
geeft het bedrag hiermee richting aan de 
bandbreedte van een regeling. 

45 P. 50 laatst alinea Onderzoek functiewaarderings systeem: Waarom wordt hier iemand voor 
ingehuurd? Een FWG systematiek staat normaal gesproken beschreven in een CAO en /of 
bijbehorend functiehandboek. Staat dit niet in de geldende CAO voor gemeentes?  

 

De cao gemeenten heeft geen verplichte FWG 
systematiek opgenomen (artikel 3.1cao 
gemeenten). De gemeente heeft zelf de 
mogelijkheid om een systematiek te kiezen. Om 
een systeem te kunnen toepassen, is een externe 
deskundige nodig om ons te helpen met de juiste 
interpretaties van wegingsfactoren en samenhang 
tussen verschillende functieniveaus, 
verantwoordelijkheden en complexiteit. 

46 Vanuit de vorige begroting is meegegeven en opgepakt dat er een ombuiging plaats moest In de fase van omvorming komen de verschillende 
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vinden van de flexibele schil naar een vaste schil. Dit zou kosten efficiënt zijn. Echter in deze 
begroting zien we dat de kostenbesparing op flexibel overschreden worden door de bijkomende 
kosten op vast? Heeft de PH hier een verklaring voor. 

 

bewegingen nog tegelijkertijd voor. Enerzijds door 
investeringen in de vaste schil en anderzijds in 
flexibel. Dat laatste kent echter meerdere redenen 
(tijdelijke vervanging, extra inzet om omslag te 
kunnen bereiken of daadwerkelijk tijdelijke 
werkzaamheden). Door deze verschillende 
factoren is in deze fase het beeld dus nog 
wisselend.  

47 Subsidie adviseur, kan hier meer toelichting op komen? Hoe heeft het college het voordeel van € 
120K bepaald? Wij nemen aan dat deze adviseur niet voor niets werkt, zijn de kosten van de 
adviseur al verrekend? Wat zijn de kosten van deze adviseur? 

 

We gaan daarin samenwerken met een 
subsidieadviseur waarvan we de kosten op € 
30.000,- hebben geraamd en waarmee we een 
taakstelling aan gaan van €150.000,- aan 
subsidies binnen te halen. De verrekening van de 
kosten hebben we hiervan dus afgetrokken 
waardoor het saldo in de begroting € 120.000,- 
bedraagt. 

 Financiële positie: 
 

48 Op p. 56 staat, bij de vijfde bullit onder uitvoering van de meerjarige onderhouds- en 
investeringsplannen, materieel brandweer genoemd; naar ons idee wordt dit door de 
Veiligheidsregio aangeschaft. Klopt dit?  

Ja, dat klopt. De aanschaf en onderhoud van 
brandweermaterieel is een taak van VRLN. 
 

 Weerstandsvermogen: 
 

49 Klopt het dat we enkel bij 1 van de GR’s hoofdelijk aansprakelijk zijn? 
 

Ja, dat klopt. 

50 Kan de PH toelichten hoe het zit met verantwoordelijkheid van de gemeente voor WW 
uitkeringen? Begrijpen we hier goed dat zelfs bij het niet verlengen van een tijdelijk contract de 
gemeente verantwoordelijk is voor de WW uitkering? 

 

Werkgevers in de sector Overheid en Onderwijs 
zijn verplicht eigenrisicodrager voor de 
Werkloosheidswet (artikel 79 werkeloosheidswet). 
Dat betekent dat zodra er volgens de regels van 
het UWV recht ontstaat op een ww-uitkering, deze 
kosten inderdaad door de gemeente betaald 
moeten worden. 

51 De kosten/opbrengsten van het afval scheiden zijn over de afgelopen jaren toch inzichtelijk? 
Waarom is er dan nog geen indicatie van het rente deel over de af te dragen BTW? 

 

We hebben de totale kosten en opbrengsten van 
afval in beeld over de afgelopen jaren. Echter, we 
hebben geen splitsing in overheidstaak / 
ondernemerstaak.     
  
Op basis van de opbrengsten hebben we ca € 
215.000 te weinig btw gefactureerd aan Nedvang. 
Deze btw is voor ons neutraal omdat we deze op 
de aangifte zoals aan de opbrengsten en kosten 
kant verwerken. De totale boeterente hierover 
bedraagt ca € 29.000.  
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Deze kan eventueel lager uitvallen.   
      
We mogen de btw over de kosten die we gemaakt 
hebben met betrekking tot de gescheiden 
inzameling, sortering en/of verwerking van 
verpakkingsafval hierop in mindering brengen.  
Dit betekent dat we voor de afgelopen 5 jaar op 
leverancier + factuurbasis moeten bekijken of 
kosten gemaakt zijn voor een overheidstaak of 
voor een zoals het nu gezien wordt 
ondernemerstaak. In een aantal gevallen kan hier 
geen duidelijke splitsing aangegeven worden en 
moeten we een verdeelsleutel hanteren. Deze 
moet afgestemd worden met de Belastingdienst. 
       
Voorbeelden hiervan zijn: investeringen en 
exploitatiekosten milieupark, advieskosten voor 
contractbeheer inzameling afval en de btw van 
Afval Samenwerking Limburg. 

52 In algemeenheid over het kopje afval: er staan onder 1.14 vier risico’s benoemd met een extra 
toelichting, echter geen een is er te kwantificeren? Kan de PH toelichten waarom dit niet kan? 

 

We zijn afhankelijk van derde partijen; Nedvang, 
Rechterlijke uitspraak, de Belastingdienst en 
marktwerking. Wij kunnen om die redenen op  dit 
moment geen inschatting geven wat de risico’s 
zijn.  

 Kapitaalgoederen: 
 

53 Op p. 71 in de 1
e
 tabel staat dat het onderhoudsplan in 2020 geactualiseerd wordt, echter deze 

staat vooralsnog niet op de agenda. Klopt 2020 dan wel. 
 

De geactualiseerde onderhoudsplannen worden 
door het college vastgesteld.  

54 P. 74 wat zijn de gewijzigde behoefte inzake begraafplaatsen? 
 

Er is meer behoefte aan een natuurlijke omgeving. 
Dit past ook in onze ambitie om meer biodiversiteit 
te realiseren. Dit leidt tot een ander beheer van de 
begraafplaatsen. 

 Lokale heffingen: 
 

55 P. 93 graag vergelijkende cijfers toevoegen. 
 

Deze vergelijkende cijfers sturen we in een aparte 
bijlage mee met de beantwoording van de 
raadsvragen (zie bijlage 2). 

56 Is de 100% kostendekkendheid van de afvalstoffenheffing verplicht?  
 
 
 

We zijn wettelijk niet verplicht om voor onze 
afvalinzameling- en verwerking 100% 
kostendekkend te zijn. Echter, wanneer we minder 
dan 100% kostendekkend zijn, betekent dit dat we 
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Hoe verhoudt de verhoging van de afvalstoffenheffing zich tot het stimuleren van afvalscheiding. 
 

vanuit onze algemene middelen extra zouden 
moeten bijdragen. 
Uit analyse van het restafval blijkt, dat dit nog veel 
overig afval (o.a. plastic, papier) bevat. Het 
verhogen van het tarief kan hierbij een extra 
stimulans zijn om afval nog beter te scheiden.  

57 P. 95 al meerdere jaren is er gevraagd voor een duidelijkere toelichting wat onder de titels valt. 
Wederom nu lastig te bepalen of de dekkingsgraad akkoord is ja of nee. 
 

Titel 1: burgerlijke stand, paspoorten, rijbewijzen. 
Titel 2: omgevingsvergunningen, 
bestemmingsplannen. 
Titel 3: evenementenvergunningen, controles 
kinderopvang etc. 
Volledigheidshalve hebben we de inhoudsopgave 
van de tarieventabel van de legesverordening 
bijgevoegd (zie bijlage 3). 

58 P.96 een omissie er staat kosten afval i.p.v. kosten lijkbezorging 
 

Dat klopt; dit betreft inderdaad opbrengst heffingen 
lijkbezorging. 

59 Toeristenbelasting: hierover is enige onduidelijkheid ontstaan, op p. 11 en 12 staat tekstueel dat 
de verhoging van de toeristenbelasting wordt uitgesteld. Echter in de cijfermatige onderbouwing 
op p. 92 staat de verhoging wel doorgevoerd. Kan de PH hier een toelichting op geven? 
 

Met het vaststellen van de begroting 2020 heeft de 
raad ingestemd met een verhoging van de 
toeristenbelasting per 2021 naar € 1,00 voor 
campings en € 1,50 voor overige R&T 
ondernemers. Deze afspraak handhaven we in de 
begroting 2021. 
Bij het maken van keuzes in het begrotingsproces  
hebben we bekeken in hoeverre een aanvullende 
verhoging van de toeristenbelasting noodzakelijk 
zou zijn om onze begroting sluitend te maken. Dit 
bleek voor 2021 niet het geval te zijn en niet 
wenselijk gezien de huidige coronacrisis. In het 
licht van alle maatregelen voor eigen inwoners en 
bedrijven, is wel voorgesteld vanaf 2022 een 
verhoging door te voeren (zie pagina 49 van de 
begroting). 

 Paragraaf Duurzaamheid: 
 

60 P. 100 inzake verduurzaming particulier woningbezit: worden reeds bestaande initiatieven zoals 
de Groene Vogel en Joris Wekt Op hierin meegenomen? 
 

We betrekken onze lokale initiatieven zoveel 
mogelijk bij alle activiteiten. Dit geldt in dit project 
met name voor de Groene Vogel. Joris Wekt Op is 
meer gericht op energieopwekking en niet op 
verduurzaming particulier woningbezit. 

61 Wat wordt er bedoeld met duurzaam maken van het Brook zoals besproken in het voorwoord? 
 

Er wordt gesproken over het toekomstbestendiger 
maken van ’t Brook met een rol voor grootschalige 
opwekking. We willen hier een 
gebiedsontwikkeling maken, waarbij agrariërs 
meer toekomstperspectief houden/krijgen, de 



17 
 

toeristische sector/recreatie gestimuleerd wordt en 
landschap en natuur verbeteren. 
Energieopwekking kan, naast een doel op zich, 
ook een middel hiervoor zijn. 

62 Op p. 101, circulair ambachtscentrum, in de tabel staan voor de jaren 2021 tot en met 2023 
kosten opgenomen voor het ambachtscentrum. In 2024 zijn er geen kosten opgenomen. Is het 
ambachtscentrum dan zelfvoorzienend?  
 

Het concept  circulair ambachtscentrum is nieuw in 
Nederland. Op voorhand is niet duidelijk of dit 
concept in de gemeente Beesel economisch 
haalbaar is. Om ervaring op te doen, data te 
genereren over bijvoorbeeld omzet en kosten etc. 
onderzoeken we de mogelijkheid van een pilot. 
Hieruit zal naar voren moeten komen of een 
circulair ambachtscentrum vanaf 2024 ‘op eigen 
benen’ zou kunnen zijn.  

 
Vragen Samen Verder 
 

 Vraag Antwoord 

 Algemeen 

63 Per 2021 krijgen gemeenten te maken met nieuwe taken. 

 Leiden deze taken tot extra uitgaven? 

 Zijn hiervoor extra inkomsten beschikbaar? 

 Hoeveel capaciteit vraagt dit van de organisatie? 

Beschermd wonen/ personen met verward gedrag  
Vooralsnog gaan we er vanuit dat we de taak 
kunnen uitvoeren met de middelen die we hiervoor 
krijgen (kostendekkendheid). 
 
Wet inburgering 
De gemeente is meer dan in de oude wet 
verantwoordelijk voor de regie, passende 
begeleiding en de kosten hiervan. Hiervoor zijn 
middelen beschikbaar. Omvang van de capaciteit 
is op dit moment lastig in te schatten, omdat het 
aantal nieuwe statushouders niet bekend is. 
 
Omgevingswet 
De extra uitgaven hebben te maken met de 
invoeringskosten. Denk hierbij aan de inrichting 
van een nieuw digitaal loket met nieuwe 
softwarepakketten, het herinrichten van 
(werk)processen, het herformuleren van beleid en 
toepasbare regels uiteindelijk geborgd in een op te 
stellen omgevingsvisie en omgevingsplan, 
trainingen en opleidingen extra uren door 
medewerkers en de coördinatie en begeleiding van 
dit proces door een projectleider. Dit mede in 
relatie tot de trekkersrol die Beesel in de regio 
vervult in verband met benodigde samenwerking 
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met ketenpartners. 
Mede vanwege corona is op 20 mei 2020 
aangekondigd dat de invoering met een jaar is 
uitgesteld naar 2022. Dit heeft ook in Beesel voor 
een temporisering van het invoeringsproces geleid 
en ook tot gevolg dat een aantal kosten doorlopen 
naar 2021.  
 
Inkomsten: 
Uitgangspunt bij de invoering van de 
omgevingswet is dat de bevoegde gezagen de 
transitiekosten zelf dragen met de aanname dat 
deze op termijn worden terugverdiend door hogere 
legesinkomsten en structureel lagere 
personeelslasten. Veel gemeenten verwachten dat 
de legesinkomsten onder druk komen te staan. Dit 
is mede afhankelijk van de keuzes die gemeenten 
maken ten aanzien van de vereenvoudiging van 
beleid met meer vergunningvrije activiteiten, het 
dienstverleningsniveau en de kostentoerekening.  
De VNG heeft 25 september 2020 in opdracht van 
de Algemene Ledenvergadering de taak gekregen 
om bij het Rijk de budgetneutraliteit te borgen en te 
lobbyen voor een extra implementatie vergoeding. 
 
capaciteit van de organisatie 
Veranderingen horen bij de dagelijkse praktijk. 
Voor een deel horen dit soort veranderingen bij het 
reguliere takenpakket, maar zeker bij de invoering 
van een compleet nieuw stelsel zijn er tijdelijk extra 
inspanningen noodzakelijk. De Omgevingswet 
vraagt om een andere manier van werken die bijna 
naadloos past in onze besturingsfilosofie Blij in 
Beesel en Gemeente in gemeenschappen. We 
liften hierin mee met het 
organisatieontwikkelingstraject. Participatie en 
betrekken van burgers is een belangrijk 
uitgangspunt en vraagt meer inspanning aan het 
begin van ruimtelijke trajecten. De gedachte is dat 
daardoor meer draagvlak ontstaat. Gedurende het 
implementatietraject moet blijken wat dit betekent 
voor de structurele inzet van capaciteit. 
 
Warmtetransitievisie 
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In 2021 moeten wij voor het eerst een 
warmtetransitievisie (WTV) opleveren. Met deze 
WTV maken we het tijdspad inzichtelijk: wanneer 
kunnen welke wijken of buurten van het aardgas 
worden afgekoppeld. Voor de wijken of buurten die 
voor 2030 gepland staan, maken we de mogelijke 
warmte-alternatieven bekend.  
Het opstellen van de WTV kan, met ondersteuning 
door een adviesbureau, binnen de huidige 
capaciteit.  
De uitvoering die daarop volgt is een ander 
verhaal. Er moet, naast de technische uitvoering, 
vol ingezet worden op participatie. Deze beide 
sporen vergen flinke inzet. Hoeveel inzet is 
afhankelijk van de ambities en keuzes die gemaakt 
worden in de WTV. Op dit moment is het moeilijk 
om daarvan een indicatie te geven. Onderzoeken 
naar kosten voor gemeenten voor uitvoering van 
het Klimaatakkoord stellen dat voor een kleine 
gemeente ca 1 fte nodig is voor opstellen 
wijkuitvoeringsplan per wijk en 1,5-2 fte voor de 
feitelijke uitvoering ervan en begeleiden van 
bewoners. 

64 Blz 6 
Gemeenschapsinitiatieven 
Hoeveel gemeenschapsinitiatieven zijn inmiddels binnengekomen? 
 

Tot nu toe hebben we uit het budget 
gemeenschapsinitiatieven een bijdrage verstrekt 
aan het voedselbos in de kern Beesel voor 
aanplant in de 2e fase van het project.  
De verdere realisatie van het voedselbos en de 
aanleg van een werkplek betreft een 
meerjarenplanning.  
Afhankelijk van hoe dit verloopt, verstrekken we in 
latere fasen aanvullend nog een of meer bijdragen.  
Ook de realisatie van de pumptrackbaan in Reuver 
hebben we ondersteund. 
Aanvullend op eerder verstrekte bijdrages aan Blie 
in Beesel hebben we een bedrag verstrekt uit het 
budget gemeenschapsinitiatieven. 
Verder heeft de raad tijdens de 
begrotingsbehandeling op 7 november 2019 
unaniem ingestemd met een motie waarin bepaald 
is dat we gedurende 3 jaar (2020, 2021 en 2022) 
jaarlijks een bedrag van € 50.000 beschikbaar 
stellen voor een of meerder projecten binnen het 
cultuur- en muziekveld zonder commercieel 
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oogpunt. De raad heeft daarbij bepaald om deze 
gelden ook uit het budget voor 
gemeenschapsinitiatieven te dekken. à deze 
middelen zijn inmiddels ook (meerjarig) via de 
subsidieregeling toegekend/ingezet voor diverse 
muziekprojecten aan onder andere de Rock 
Station. 
Op dit moment is er van het budget 
gemeenschapsinitiatieven nog een bedrag van         
€ 455.000,- beschikbaar. Rekening houdend met 
bovengenoemde motie dat we € 150.000 inzetten 
voor projecten binnen het cultuur- en muziekveld 
resteert dan nog een bedrag van € 305.000,-. 

65 Blz 7 
We werken in regioverband aan diverse projecten op het gebied van duurzaamheid. Welke 
projecten betreft dit? 
 

Op dit moment werken we op vlak van 
duurzaamheid regionaal samen op o.a.  
- Trendsportal, voortzetting regionale 
samenwerking rond duurzame mobiliteit; 
- Waterpanel Noord, regionale visie en actieplan 
rond hittestress, droogte en vernatting. 
 
Daarnaast is op het gebied van de energietransitie 
een vijftal mogelijke regionale projecten in 
voorbereiding:  
- RES 1.0 en doorvertaling naar de uitvoering; 
- Energielandschappen Noord- Limburg: 
organiseren expertise en slagkracht; 
- Energie opslag en omslag Noord- Limburg: 
verkenning naar alternatieven voor dichtslibben 
Enexis-infrastructuur;  
- Charter Energietransitie MKB; 
- Verkenning integrale aanpak vanuit het 
programma Energie & Klimaat. 

66 
 

Blz 7 
Dat betekent dat de rollen van raad, college en organisatie een ander karakter krijgen. 

Graag toelichting. 
 

Hiermee wordt gerefereerd naar de algemene 
trend dat samenleving en politiek zich anders tot 
elkaar verhouden en dit vanuit de landelijke politiek 
steeds meer wordt verankerd in wetgeving (zoals 
op het sociaal domein en onder andere met de 
komst van de Omgevingswet ook op het ruimtelijke 
domein). Een mondigere samenleving, op basis 
van steeds meer real-time informatie en een 
behoefte aan meer invloed op de directe 
leefomgeving. Inwoners en bedrijven vragen vaker 
een andere rol in trajecten, gemeenten moeten en 
willen daarin meebewegen. Immers, de kracht ligt 
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juist in het samenspel met de gemeenschap. 
Deze beweging maakt ook dat de rollen tussen 
raad, college en organisatie verschillende vormen 
ten opzichte van elkaar aannemen. Waar vroeger 
de ambtelijke organisatie het deskundigenadvies 
gaf, is de organisatie steeds meer bezig met een 
participatief traject met inwoners. Hierdoor 
ontstaan veranderingen in rollen en in processen 
om tot besluitvorming te komen. 
Aanvullend past hierin ook onze eigen lokale 
ambitie uit de raadsbrede Ambitie Agenda ten 
aanzien van het zijn van een gemeente in 
gemeenschap; denk bijvoorbeeld aan de wijze 
waarop we de wijkaanpak vorm geven. 

67 Blz 9 
Eigen bijdrage voor bv leerlingenvervoer, kinderopvang met sociaal medische indicatie. Is er een 
vangnet voor gezinnen die de eigen bijdrage niet kunnen betalen? 
 

Het college kan - wanneer noodzakelijk - bij 
gezinnen waar het betalen van de eigen bijdrage 
niet mogelijk is de eigen bijdrage niet innen. Dit 
geeft voor onze toegangsmedewerkers 
mogelijkheden om het gesprek aan te gaan met 
het gezin en hen te bewegen naar budgetbeheer/ 
schuldhulpverlening. 
Tevens past dit ook nadrukkelijk in onze ambitie 
om integraal samen te werken in het sociaal 
domein. 
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68 Blz 10 
Inkomsten en cofinanciering. 
Na LCW volgt vervolg met een onderscheidend sportevenement voor 3 jaar.  
Wat heeft het LCW opgeleverd en hoe verhoudt zich dit tot de kosten? We hebben de indruk dat 
slechts een selecte groep heeft hier gebruik van heeft gemaakt. Klopt deze indruk? 
 

Het LCW richt zich op een aantal speerpunten. 
Ten eerste exposure: het is te vroeg om hier nu 
conclusies over te trekken. Het eerste jaar stond in 
het teken van de opstart en dit jaar was als gevolg 
van Corona een bijzondere editie. We hopen dat in 
2021 een normale editie kan worden 
georganiseerd. We zijn in ieder geval voornemens 
een gericht onderzoek te laten uitvoeren naar de 
naamsbekendheid, herkomst deelnemers, uitgaven 
patroon deelnemers en opbrengsten in kader van 
recreatie en toerisme.  
Wel concreet is de inzet van vrijwilligers en 
daarmee bekendheid in het dorp. Ongeveer 
€3000,- vloeit vanuit de organisatie terug naar de 
verenigingen die mee hebben geholpen als 
vrijwilliger. Het gaat dan om 12 verenigingen. 
Ten aanzien van breedtesport: ongeveer 15% (106 
deelnemers) komt uit de gemeente Beesel. 
Daarnaast doen alle basisscholen van groep 3 t/m 
8 mee aan de sportdag (750 kinderen). Dit jaar is 
dit programma helaas gecanceld vanwege Corona. 
Verder zien we twee signalen vanuit ondernemers. 
De Recreatie & Toerisme ondernemers levert het 
evenement extra overnachtingen op. Daarnaast 
zien we extra bedrijvigheid bij horeca 
ondernemers. Vanuit detailhandel hebben we 
signalen ontvangen dat ze verkeersmaatregelen 
op de zaterdag als lastig ervaren. 
 
Als gevolg van Corona hebben we het volledige 
potentieel van het evenement helaas nog niet 
volledig tot zijn recht zien komen. Zo waren er dit 
jaar tot begin maart 300 aanmeldingen van 
Engelse atleten. Deze zijn door de lockdown 
helaas niet aan de start kunnen komen. Bovendien 
is het aantal buitenlandse inschrijvingen (onder 
andere Duitslang en België) na het uitbreken van 
Covid-19 gestopt en geannuleerd. We hopen deze 
gasten komend jaar wel te mogen ontvangen.  
 
Samenwerking Brüggen: kinderen uit Brüggen 
gaan meedoen aan de sportdagen LCW en krijgen 
lessen over het verhaal van de Draak. Dit jaar is dit 
gecanceld vanwege Corona. 
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Gezondste Regio: provinciaal is het platform 
Triathlon Limburg aangehaakt en de Nederlandse 
Triathlon Bond. Zij maken mogelijk dat alle 
kinderen in Beesel voorzien worden van twee 
clinics en de organisatie van de sportdag. De 
Gezondste Regio zal hierbij nog aangehaakt 
worden. 
 

 Programma 1 Beleven 
 

69 Blz 17  
(nog) geen gebruik gemaakt van budget voor R&T ondernemers. 
Wanneer is het inbrengen van voorstellen onder de aandacht gebracht van de R&T-sector in 
onze gemeente?   

Dit hebben we met name gedaan met de 
periodieke R&T nieuwsbrieven en in R&T-
ondernemersbijeenkomsten. 

70 Blz 18 
Afname inkomsten kunst, cultuur, erfgoed van 55k naar 8k  
Waar wordt dit door veroorzaakt? 
 

De geraamde baten hebben betrekking op de 
detacheringsinkomsten van een medewerker. 
Deze detachering was voor 2 jaar. 
Overigens worden de geraamde inkomsten 2020 
via de 2

e
 berap afgeraamd omdat de 

detacheringsovereenkomst eerder is beëindigd 
dan gepland. 

 Programma 2 Samenkracht 
 

71 Blz 21  
Digitale sociale kaart 
Graag toelichting. 
 

We werken op dit moment met een sociale kaart 
waarbij we uitgaan van eigen kracht van de 
aanbieders. Ofwel partijen zijn zelf 
verantwoordelijk voor het aanleveren van inhoud 
voor deze pagina om hem zodoende actueel te 
houden. We ervaren hierdoor in de praktijk 
knelpunten, die we hopen te verhelpen door middel 
van de te maken verbeterslag. 

72 Blz 21  
Is het digitale zorgloket ook toegankelijk voor inwoners? 
Zo ja, wordt daar in het taalgebruik rekening mee gehouden? 
 

Het ‘kennisloket’ is toegankelijk en bedoeld voor 
inwoners. Het VGZ organiseert het kennisloket 
waarbij gemeenten kunnen aansluiten zodat dit 
loket ook domein overstijgend werkt. De gemeente 
is hierin dus niet alleen verantwoordelijk voor het 
taalgebruik, maar de verwachting is dat er rekening 
gehouden wordt met taalgebruik en dat we 
gezamenlijk met de VGZ de vraag van de inwoner 
zo goed als mogelijk beantwoorden. 

73 Blz 23  
Verhogen eigen bijdrage voor vraagafhankelijk vervoer naar OV-tarief. 

De door de raad dit jaar vast gestelde nota 
Minimabeleid biedt de kaders waarbinnen we dan 
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Is er een vangnet voor degenen die dit niet kunnen betalen? 
 

naar oplossingen van ondersteuning kunnen 
kijken. 

74 Blz 25 Transformatieplan Jeugdhulp 
Wat is dit en welke projecten vallen hieronder? 
 

Door de regio Noord-Limburg is in de vorm van het 
transformatieplan in 2018 een aanvraag ingediend 
bij de stuurgroep zorglandschap in het kader van 
het transformatiefonds jeugd. In dit 
transformatieplan is beschreven hoe we in onze 
regio de transformatie een extra impuls willen 
geven.  
 
Door de positieve beoordeling van het plan zijn er 
middelen uit het landelijke transformatiefonds 
jeugd beschikbaar gesteld die ingezet worden om 
uitvoering te geven aan het plan. Het plan bestaat 
uit 11 opgaven. Onder iedere opgave vallen één of 
meerdere initiatieven: 
 

Opgave Initiatieven 

1.Vroegsignalering en 
preventie 

- Gelukkig ouderschap 
- 1000 kansen 
- Nu niet zwanger * 
- Voorzorg * 

2. Specialistische 
deskundigheid naar 
het voorliggend veld 

1-2-3 consultatie 

3. Netwerkversterking - JIM-voorliggend veld * 
- JIM-aanpak 
inverbindingsteam * 

4. Verminderen en 
verkorten plaatsing in 
Gesloten Jeugdzorg 

 

5. Ambulantiseren Back on Track * 

6. Zo thuis mogelijk 
opgroeien 

- Steuntje in de rug 
- Gezamenlijk werven 
en screenen van 
gezinshuisouders, 
pleegouders en 
zorggezinnen * 

7. Verminderen 
Gesloten Jeugdzorg 

Onderzoek HAN * 

8. Vroegsignalering 
en 
ketensamenwerking 

- Doorontwikkeling 
expertteam * 
- Proces-coördinator 



25 
 

Onderwijs-Zorg * 

9. Verkleinen 
negatieve gevolgen 
echtscheidingen  

Begeleide 
omgangsregeling als 
algemene voorziening * 

10. Cijfermatig 
inzichten krijgen 

Verbeteren cijfermatige 
inzichten * 

11. Anderstalige en 
cultuursensitieve 
hulpverleners 

Startconferentie 
cultuursensitief werken 
* 

 
Gemeenten maken zelf de afweging of ze 
deelnemen aan het initiatief. Met een * geven we 
aan bij welke initiatieven Beesel aansluit. 
 
Voor de voortgang verwijzen we u naar 
bijgevoegde praatplaten (bijlage 4) waarbij voor 
ieder initiatief aangegeven wordt: 

- Wat we willen bereiken 
- Wat we gaan doen 
- Wat de resultaten zijn 
- Waar we nu staan 
- Wie aan de pilot deelnemen 
- Wat we monitoren 

75 Blz 27 Leerlingenvervoer 
Voor een passend en financieel gunstiger aanbod zetten we in op eigen kracht en inzet van het 
netwerk.  
Wat betekent dit concreet? 
 

De gemeente Beesel heeft bijna alleen maar 
indicaties leerlingenvervoer waarbij de leerling met 
de taxi opgehaald wordt. Gezien ligging van 
Beesel waarbij er goede fietsroutes en een 
trein/busstation in Reuver ligt, verwachten wij dat 
meer leerlingen gebruik kunnen maken van de fiets 
en het OV. Voor fietsen zou de leerling een 
fietsvergoeding ontvangen, voor het OV ontvangt 
de leerling een OV kaart. Beide oplossingen 
richten zich op het vergroten van de eigen kracht 
waarbij deze ook financieel gunstig zijn voor de 
gemeente. 

76 Blz 27 
We zetten in op een sterke sociale basis; de eigen kracht van inwoners en het zelforganiserend 
vermogen van onze gemeenschap. Door hier meer op in te zetten, verwachten we een 
besparing op de maatschappelijke voorzieningen. 
Op welke wijze wordt hier meer op ingezet? 
 

We kijken kritisch naar welke voorzieningen 
inwoners nog zelfredzamer maken. Dit mag niet 
ten koste gaan van ondersteuning aan heel 
kwetsbare inwoners. En daarnaast bekijken we 
welke organisatie welke ondersteuning het beste 
kan bieden. En daarnaast bekijken we 
welke organisatie welke ondersteuning het beste 
kan bieden. 
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77 Blz 28 
We wachten daarvoor eerst het lopende onderzoek naar de toekomst van De Schakel af. Waar 
richt zich het onderzoek op? Wanneer worden hiervan de resultaten verwacht? 
 

Vorig jaar heeft een behoefteonderzoek 
plaatsgevonden onder de gebruikers van de 
Schakel. De resultaten hiervan worden uitgewerkt 
in (vooralsnog) vier scenario’s voor de toekomst 
van de Schakel. Hierbij worden per scenario de 
voor- en nadelen voor alle betrokken partijen 
meegenomen. Deze scenario’s worden in een 
werksessie aan de gemeenteraad voorgelegd om 
zo, gezamenlijk, te komen tot een 
toekomstscenario. Bijeenkomst is voorzien voor 
het eerste kwartaal van 2021. 

 Programma 3 Fijn wonen en bedrijvigheid 
 

78 Blz 33  
We organiseren een 'Platform Wonen' (wooncafé) tussen experts van de woningmarkt en 
woningzoekenden. 
Wat is het doel van dit platform? Is dit een virtueel wooncafé of een fysieke locatie? Is dit 
structureel? Bereikbaarheid? 
 

Het wooncafé duidt niet op een permanente 
fysieke voorziening maar op het platform wonen op 
basis van de door de gemeenteraad unaniem 
aangenomen motie van het CDA van 8 november 
2018. We gaan minimaal twee keer per jaar met de 
gemeenschap in gesprek over het thema wonen. 
Mede gezien de corona maatregelen gebeurt dit 
ook deels digitaal. 
We willen hiermee vraag en aanbod op de 
woningmarkt in de meest brede zin met elkaar in 
verbinding brengen. Zo gaan wij in het kader van 
het uitvoeringsprogramma wonen eind 2020 met 
de kern Beesel in gesprek om te komen tot een 
“woonvisie”. Ook met de kernen Reuver en 
Offenbeek blijven we in gesprek in het kader van 
het uitvoeringsprogramma. Het verduurzamen van 
de woning en de buurt (energie(besparing en 
opwekking), zonnepanelen, natuur inclusief 
bouwen, levensloopbestendig maken, etc.) is een 
ander thema waarover wij graag het gesprek 
aangaan met de gemeenschap en stakeholders. 

79 Blz 34  
Verlenging inzet centrummanager bij voldoende cofinanciering.  
Wat kan de centrummanager komend jaar toevoegen/bereiken? 
 

Naast een luisterend oor in tijden van corona en 
versneller richting processen naar en binnen de 
gemeente is de centrummanager ook 
ondersteuner (soms ook trekker) van 
ondernemersinitiatieven zoals de bonnenboekjes 
en de website “Ontdek Beesel”.  

80 Ruimtelijke ontwikkeling 
Blz 39 Tijdelijke capaciteitsuitbreiding  0,5 fte bedrijfscontacten. 
Waar gaat deze medewerker zich concreet mee bezig houden? 

Betreft uitbreiding formatie om gewenste brede 
inzet op economisch domein vorm te kunnen 
geven. Op deze manier komt er voldoende ruimte 
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 voor de investeringsagenda en regionale 
samenwerking in het kader van ondernemen en 
innoveren. Dit naast het aanspreekpunt zijn voor 
bestuur, ondernemers, zorgdragen voor beleid, het 
doorleiden van vragen en aanvragen binnen de 
organisatie en het bewaken van tijdige 
afhandeling, het organiseren van bedrijfsbezoeken 
en het voorbereiden, organiseren en nazorg 
periodiek overleg LLTB, MKB, LWV. 

81 Blz 42 
We maken daarbij gebruik van ons Bibobbeleid, Damoclesbeleid. 
Wat wordt bedoeld met Bibob- en Damoclesbeleid? 
 

Ons Bibob beleid is gebaseerd op de ‘Wet 
Bevordering Integriteitsbeoordelingen door het 
openbaar bestuur’ (wet Bibob). De wet Bibob is 
voor ons het instrument waarmee we ondermijning 
en criminele activiteiten aanpakken en voorkomen 
we als gemeente het ongewild faciliteren van 
criminele activiteiten. Met de wet Bibob en ons 
Bibobbeleid onderzoeken we of de persoon die 
een vergunning of subsidie aanvraagt, 
betrouwbaar en integer is. Dit doen we om te 
voorkomen dat een bepaalde vergunning die we 
afgeven wordt misbruikt voor criminele activiteiten. 
Denk bijvoorbeeld aan de afgifte van een horeca 
exploitatievergunning aan een café dat is opgezet 
om zwart geld afkomstig uit drugshandel wit te 
wassen. Bij het vermoeden van malafide praktijken 
kunnen we het (landelijk) bureau Bibob onderzoek 
laten doen. Als uit dit onderzoek blijkt dat de 
aanvrager van de vergunning (of subsidie) 
verdacht wordt van betrokkenheid bij criminele 
activiteiten, geven we de gevraagde vergunning 
niet af of trekken we een reeds verleende 
vergunning in. 
 
Ons Damoclesbeleid is gebaseerd op de 
Opiumwet. In ons Damoclesbeleid is vastgelegd 
hoe wij handelen als in woningen of andere 
gebouwen of terreinen hard- en/of softdrugs 
aanwezig zijn, worden verkocht, afgeleverd of 
verstrekt. Als dit het geval is, heeft de 
burgemeester de bevoegdheid om een last onder 
bestuursdwang toe te passen. Volgens een in ons 
Damoclesbeleid opgenomen handhavingsmatrix 
kan de burgemeester bij geringe hoeveelheden, bij 
een eerste overtreding waarschuwen of bij een 
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grotere hoeveelheid een pand of terrein voor 3 
maanden sluiten. Bij herhaalde overtredingen kan 
de burgemeester steeds strengere maatregelen 
nemen tot en met een sluiting voor onbepaalde tijd 
na een vierde overtreding. 

 Programma 4 Veilige en dienstverlenende gemeente 
 

82 Blz 43 
Uitbreiding capaciteit ikv vergunningverlening.  
Toelichting op de aard van de inhuur en de af te nemen diensten. Is de verwachting dat dit een 
meerjarige situatie is?  
 

Voor het bedrag gaan we uitvoerende taken op het 
gebied van vergunningverlening voor 
evenementen en het verlenen van toestemmingen 
in het kader van de Drank- en horecawet inhuren. 
De regierol, de contacten en de korte lijnen met 
ondernemers en organisatoren vinden we 
belangrijk en blijven we daarom zelf doen. We 
werken al samen met de gemeente Venlo op dit 
gebied en gaan onderzoeken of we deze 
samenwerking met dit bedrag kunnen intensiveren. 
Gelet op de ontwikkelingen op het gebied van 
ondermijning en de eisen die op het gebied van 
openbare orde en veiligheid worden gesteld bij 
evenementen, verwachten we dat dit een 
structurele situatie is.  

83 Blz 43 Beleidsmedewerker verkeer. 
Hoeveel fte? Betreft dit structurele uitbreiding? 
 

Dit is 0,5 fte voor een periode van 3 jaar (tijdelijk) 

84 Blz 57 
Overzicht incidentele baten en lasten 
Het LCW is voor de jaren 2022 – 2024 staat 40k opgenomen. 2021 is hier niet in opgenomen. 
Waarom niet? 
 

Voor het LWC dat in 2021 plaatsvindt, moeten wij, 
conform de overeenkomst,  de fee al in 2020 
betalen, de raming staat daarom in 2020. 

 Kapitaalgoederen 
 

85 Blz 74 Biodiversiteit 
Ook zullen wij in de komende jaren projecten uit ons Landschapsontwikkelingsplan uitvoeren. 
Welke concrete projecten zijn dit? 
 

Het gaat om de realisatie van o.a. nieuwe 
groenstructuren, lokale ommetjes en versterken 
van de historische boomstructuren. 

 Ambtelijke organisatie 
 

86 Tijdens de technische toelichting is toegezegd om een overzicht te verstrekken van de 
vacatures. Kan hieraan toegevoegd worden de inhuur (inclusief kosten)?  
 

Het overzicht wordt gezonden. 

 
Vragen VLP 
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 Vraag Antwoord 

87 Bladzijde 15  
Stichting Beheer Binnensportaccomodaties Beesel (SBBB) 
- Heeft er een evaluatie plaats gevonden betreffende deze stichting. 
- Hoe is de stand van zaken 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij leren bewegen 
- Klopt het dat wij kleine kinderen hiermee niet bereiken? 
- Wat doen wij hieraan 
 

Gemeente en SBBB hebben meerdere keren per 
jaar overleg met elkaar. Zo blijven we op de 
hoogte van de stand van zaken. Verder houdt 
SBBB periodiek een gebruikersoverleg. Om zo ook 
in gesprek te blijven met de gebruikers van de 
sporthal. De exploitatie door SBBB is naar 
tevredenheid van gemeente. De lijnen tussen 
SBBB en gebruikers zijn kort. In de overeenkomst 
met de stichting staat: ‘De stichting ontwikkelt een 
programma waarbij het gebruik van de 
Binnensportaccommodaties wordt gestimuleerd in 
relatie tot ontwikkelingen van sport in de 
maatschappij en een brede ontmoetingsfunctie. De 
stichting onderzoekt de mogelijkheid van nieuwe, 
vraaggerichte diensten op gebied van sport en 
maatschappelijke activiteiten.’ 
SBBB heeft hier actief op ingezet. Als voorbeeld: 
SBBB heeft samen met gemeente, verenigingen, 
onderwijs en kinderopvang een nieuwe 
sportconsulent aangesteld. Deze ondersteunt 
verenigingen bij het realiseren van activiteiten in 
de daluren. Doel is de hal zo optimaler te benutten 
en activiteiten voor de jeugd op een vroeg tijdstip 
te laten plaatsvinden. Verder biedt de sporthal ook 
ruimte aan maatschappelijke activiteiten op vlak 
van gezondheid / sport (bijeenkomsten COOL ( 
interventie voor mensen met overgewicht) en bv 
de prikdienst vanuit het ziekenhuis. 

Wij leren bewegen 
Dat klopt niet.  De inzet van de sportconsulenten 
vindt voor het grootste deel plaats bij de jeugd in 
het basisonderwijs. De consulenten zorgen voor 
een brede motorische ontwikkeling door: 
- het organiseren van clinics van verenigingen 
onder schooltijd;  
- hulp aan verenigingen bij het organiseren van 
activiteiten voor basisschool jeugd direct na school 
(doel hiervan is: daluren van de hal benutten en 
bijdragen aan redelijke bedtijd van kinderen); 
- verder is 1 van de scholen, met hulp van de 
sportconsulent aan de slag gegaan met 
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motorische screening.   
 
Echter voor een deel  van de uren zijn de 
sportconsulenten ook actief voor de jongste jeugd 
in de kinderopvang en in de speelleergroepen. Bij 
de aanstelling van de nieuwe sportconsulent  zijn 
Spring en het Rovertje benaderd om aan te haken. 
Spring heeft hier actief op ingespeeld. Zij nemen 
deel aan de overeenkomst en zetten de consulent 
in om  het bewegingsaanbod te versterken, te 
vernieuwen of om medewerkers bij te scholen.  
 
Vanuit Team Samen Fit is er ook een 
aanspreekpunt voor de speelleergroepen. Hierbij is 
er sprake geweest van deskundigheidsbevordering 
( motorisch) van de pedagogisch medewerkers. Dit 
in samenwerking met een lokale oefentherapeut 
en fysiotherapeut. De lijnen met fysio zijn hierdoor 
korter geworden. De hulp van deze professionals 
is altijd beschikbaar bij behoefte van de 
organisaties. 
 
Kerobei groepen 1-2 werken op dit moment met de 
Body Map aanpak. Team Samen Fit wordt hier zo 
goed mogelijk bij betrokken maar dit betreft wel 
een activiteit die is geïnitieerd door het onderwijs 
zelf.  

88 Bladzijde 16  
Verduurzaming buitensportaccommodaties 
- Deze zin is onduidelijk. Praten we hier over vervanging van alle bestaande verlichting maar ook 
over uitbreiding? 
  
 
 
 
 
 
 
 
Zwembad de Bercken 
- Hoeveel jaar gaan we de bruikleenovereenkomst verlengen? 
- Wat kost dit aan subsidie per jaar 
- hoe is de status van het onderhoud 
- zijn er ook gesprekken met commerciële partijen 

Verduurzaming buitensport 
Ja. Tot op heden waren alleen de trainingsvelden 
verlicht. Deze verlichting wordt vervangen door 
LED. Aanvullend zullen we  nu ook de 
wedstrijdvelden verlichten (LED). Dit maakt meer 
flexibel gebruik van de velden mogelijk en ook het 
inspringen op ontwikkelingen als zaterdagavond 
voetbal. De verenigingen geven aan dat kunstgras 
hiermee geen discussiepunt meer is. De verlichting 
biedt de gewenste flexibiliteit) 
 
Zwembad 
We hebben de intentie om ( net als in eerdere 
overeenkomsten) een overeenkomst voor 5 jaar af 
te sluiten. Uitgangspunt is de bijdrage 2020 ( plus 
jaarlijkse index voor vrijwilligers organisaties). De 
bijdrage 2020 betreft                       € 109.569. Ook 
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- wat zijn de vooruitzichten voor de stichting (exploitatie/vrijwilligers etc. 
-  kan deze locatie alternatief worden gebruikt? Bijvoorbeeld festivalterrein. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

is er een andere exploitant die interesse kenbaar 
heeft gemaakt met betrekking tot de exploitatie. 
Wij zetten echter graag de overeenkomst met de 
stichting voort om de volgende redenen: We 
hebben een jarenlange samenwerkingsrelatie met 
stichting zwembad de Bercken. Zij exploiteren het 
zwembad al bijna 25 jaar met vrijwilligers. Dit doen 
zij tot onze volle tevredenheid op enthousiaste en 
deskundige wijze. Er is sprake van een stevig 
fundament in de gemeenschap dat zorgt voor een 
mooie en laagdrempelige voorziening van en voor 
de gemeenschap. De tarieven zijn laag zodat het 
bad ook voor mensen met een smalle beurs 
toegankelijk is. Het bad heeft een grote sociale 
functie voor de vrijwilligers. Bovendien biedt de 
stichting aan de vrijwilligers mogelijkheden voor 
opleiding en ontwikkeling.  Het versterkt  op die 
manier de organisatiekracht van onze inwoners. 
We zullen dit ook zo met de andere 
geïnteresseerde bespreken.  

De stichting heeft een vooruitblik gemaakt voor de 
komende periode en ziet deze met vertrouwen 
tegemoet. De stichting zal actief inzetten op onder 
andere het peil houden vrijwilligersbestand en de 
attractiviteit van het bad. 

De stichting staat open voor medegebruik van de 
accommodatie maar wil elk verzoek daarvoor op 
zich zelf beoordelen. Veiligheid is hierbij een groot 
aandachtspunt. De stichting wil ook geen 
concurrent worden van commerciële 
accommodaties. Afgelopen  periode heeft ( tijdens 
sluiting binnensport) o.a. een aantal verenigingen 
maar ook bv een yoga aanbieder gebruik gemaakt 
van de accommodatie. 

De afgelopen vijf jaar is er veel aandacht besteed 
aan preventief onderhoud en inspectie. Het 
onderhoud van het zwembad is opgesplitst in twee 
groepen te weten:  

➢ Onderhoud uit te voeren door de medewerkers 

van het zwembad zelf. Hiervoor zijn uitgebreide 
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Cultuur en Educatie 
- Afbouw subsidie met 50%. Is er gekeken naar het efficiënter inrichten van het muziekonderwijs. 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cultuur en Erfgoed 
Kunstwerken in de openbare ruimte/ kunstwerk in plan Oppe Brik. 
- Is de oude regeling nog aanwezig waarbij bij ieder openbaar werk een  x percentage werd 
gereserveerd voor kunst?  Wat is het begrote bedrag voor het kunstwerk bij Oppe Brik 
 

procedures geschreven.  

➢ Het onderhoud van complete installaties is 

uitbesteed aan bedrijven. Zij werken volgens 
afspraken die gezamenlijk opgesteld zijn. Elk jaar 
na afloop van het seizoen vindt er een evaluatie 
met de betrokkenen plaats.  
Deze manier van werken heeft er toe geleid dat er 
tijdens het seizoen nauwelijks storingen optreden.  
 
Wel is er op dit moment sprake van een scheur in 
het ondiepe bad. Deze is al meerdere keren 
gerepareerd. De scheur is nu niet meer te 
repareren omdat deze helemaal door het beton 
heen loopt.  De stichting maakt een plan van 
aanpak voor structurele oplossing van dit probleem 
en bespreekt dit binnenkort ook met de gemeente. 
 
We hebben als gemeente een aantal jaren 
geleden gekeken naar efficiency. In samenspraak 
met de 3 Harmoniën/Fanfares is de gemeente 
Beesel niet langer verantwoordelijk voor de inkoop 
van het muziekonderwijs van HaFa-leden, maar de 
HaFa-verenigingen zelf. Immers, kunnen 
Harmoniën en Fanfares veel beter zelf bepalen bij 
wie zij het muziekonderwijs voor hun jeugdleden 
willen inkopen en hoe dat muziekonderwijs eruit 
moet zien. 
 
De oude regeling waarop gedoeld wordt (1% 
regeling) bestaat sinds 2015 niet meer. 
Als uitzondering op het voorgaande is binnen de 
grondexploitatie Oppe Brik voor de inrichting van 
het park rekening gehouden met onder andere 
kunst. Het begrote bedrag is €40.000,- 

89 Bladzijde 17  
LCW 
- 2 van de 3 jaren zijn gerealiseerd. Heeft er al een tussentijdse evaluatie plaatsgevonden met 
onze partners ) Gezondste Regio 2025). Wanneer wordt er gesproken over eventuele 
continuatie?  

De evaluatie en het gesprek over continuering 
moet nog plaatsvinden en moet nog worden 
gepland. Dit pakken we voor het einde van dit jaar 
nog op.  

90 Bladzijde 19  
Projecten vanuit R&T ondernemers 

Tijdens de begrotingsvergadering 2020 (november 
2019) heeft de gemeenteraad ingestemd met het 
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- We ramen budgetten die niet gebruikt worden af. Feitelijk schrappen we ze. 
- Wordt er ook gekeken naar de doelmatigheid en rechtmatigheid van subsidies.  Hoe? En waar 
leggen we dit vast. 
 

beschikbaar stellen van een bedrag van € 50.000 
voor de recreatie & toerisme sector. Aansluitend, 
in december 2019 heeft het college enkele 
uitvoeringsregels hiervoor vastgesteld. Het betreft 
één voorwaarde, te weten: Besteding vindt plaats 
in onderling overleg en in overleg met de 
gemeente.  
Verder heeft het college richtlijnen bepaald, 
namelijk: 

 de investeringen dragen bij aan de 
ontwikkeling van de R&T sector binnen de 
gemeente Beesel; 

 de investeringen dragen bij een positieve 
beleving van bezoekers aan de gemeente; 

 er is een breed draagvlak voor de 
investeringen onder de R&T- ondernemers 
binnen de gemeente; 

 er is een draagvlak binnen de lokale 
gemeenschap voor investeringen; 

Naast de voorwaarde en de richtlijnen hebben we 
ook besloten dat het verloop van het jaarlijks 
budget wordt gemonitord en dat op basis hiervan 
kan worden besloten of gelden worden 
overgeheveld, aangevuld of afgeraamd.  
Voor 2020 is er toch nog een vijftal initiatieven 
binnengekomen, deze initiatieven zijn allemaal nog 
niet uitgewerkt. Deze initiatieven/ ideeën zijn naar 
aanleiding van een stakeholdersbijeenkomst eind 
september binnengekomen en worden beoordeeld 
en kunnen uit het budget 2020 worden gesteund. 
Mede gelet op de financiële situatie stellen we 
binnen de begroting 2021 en volgende jaren voor 
het budget dus niet meer specifiek te ramen. 

91 Bladzijde 20  
Programma Samenkracht 
 - Welke concrete, meetbare, taakstelling komt er in het sociaal domein 

Taakstelling sociale basis van € 75.000 
Taakstelling leerlingenvervoer van € 30.000 
Inzetten op zorg in natura ipv PGB 

92 Bladzijde 21  
Pro Vita 
- is er een evaluatie geweest of komt die er over het functioneren van het gezondheidscentrum? 
Hoe vinden we, als gemeentehuis, dat het gaat? 
 
 
 

 
ProVita 
Er wordt jaarlijks een plan opgesteld. De plannen 
worden in de werkgroepen en het stichtingsbestuur 
geëvalueerd en waar nodig bijgesteld.  ProVita is 
meer dan een bedrijfsverzamelgebouw. 
Medewerkers van de verschillende organisaties 
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Sociale kaart 
- Wat kost de nieuwe digitale sociale kaart 
 
 
 
 
Sturing en inkoop 
- Wat zijn de kosten voor de gemeente van dit gezamenlijke project. 
- hoe waarborgen wij onze eigen inbreng? 
 
 
 
 
Gezondheid- en WMO beleidsplan 
- Wat is de “opbrengst” als we dit inhoudelijke plan afzetten tegen financiële doelstellingen 
 

kennen elkaar. Tijdens de maandelijkse 
lunchbijeenkomsten worden nieuwe 
ontwikkelingen toegelicht. Initiatieven als Welzijn 
op Recept, het wekelijks casuïstiek en het 
uitleenpunt voor hulpmiddelen zijn concrete 
resultaten die de samenwerking van ProVita 
organisaties heeft opgeleverd. ProVita is voor de 
gemeente van meerwaarde omdat hier de 
samenwerking tussen 0

de
, 1

ste
 en 2

de
 lijns zorg op 

een laagdrempelige manier wordt opgepakt. 
 
Sociale Kaart 
Zie antwoorden vragen 11 en 71. De kosten zijn 
nog niet bekend. We verwachten deze te kunnen 
dekken uit de reserve transformatie sociaal 
domein. 
 
Sturing en Inkoop 
De kosten tot nu toe bedragen € 5000,- en we 
verwachten deze kosten ook in 2021 nogmaals. 
Dekking uit reserve transformatie sociaal domein. 
We nemen actief deel in de verschillende fasen 
van het project en de invulling van de segmenten 
onder Jeugd, Participatie en Wmo. Hiermee 
borgen we onze inbreng. 
 
Gezondheid- en Wmo beleidsplan 
Het Gezondheid- en Wmo beleidsplan geeft de 
beweging weer die we willen maken waaronder het 
normaliseren, eigen kracht/netwerk versterken, 
sociale basis versterken en inzetten op de 
preventie om op deze manier de duurdere 
individuele maatwerkvoorzieningen te kunnen 
voorkomen. De speerpunten geven weer hoe we 
aan de verschillende doelstellingen binnen het 
sociale domein werken en dragen bij aan het 
behalen van financiële doelstellingen. Waarbij we 
de financiële doelstellingen vertalen, zoals deze in 
de begroting door de raad worden vastgesteld. 

93 Bladzijde 22  
Ontmoeting 
- Hoe en waar gaan we de capaciteit vergroten 
- Wat zijn hiervan de extra kosten   
- Hoeveel mensen maakten gebruik van de inkooplocaties voor en nu tijdens de corona crisis.  

 
Ontmoeting 
We gaan  de capaciteit op de bestaande locaties 
vergroten. We beginnen met de locaties 
Offenbeckerhof en Het Spick.  De maximale 
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Aanpak personen met verward gedrag 
- Over welke locale en regionale pilots hebben we het. 
- Wat kosten deze pilots nu en waar gaan we vanuit bij eventuele implementatie. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sturing en Inkoop 
- Hoe borgen wij vanuit onze expertise/intake dat correct bepaald wordt (met de inwoner)wat 
nodig/voldoende is. 
 

kosten bedragen € 70.000 en worden gedekt uit de 
reserve transformatie Wmo , Jeugd, 
Participatiewet. 

Locatie Plekken 
vóór 
corona 

Plekken 
tijdens 
corona 

Verschil 

Het Spick 54 
[3 
dagen à 
18 
plekken] 

30 
[3 
dagen à 
10 
plekken] 

24  

Offenbeckerhof 75 
[3 
dagen à 
25 
plekken] 

54 
[3 
dagen à 
18 
plekken] 

21 

Zorgboerderij 
de Huiberg 

20 
[5 
dagen à 
4 
plekken] 

20 
[5 
dagen á 
4 
plekken] 

0 

Bosdael Volgt Volgt  

De plekken voor open inloop zoals opgenomen in 
bovenstaande tabel zijn allemaal bezet. Om 
iedereen te kunnen ontvangen, komen inwoners 
die vóór de coronacrisis meerdere dagen de open 
inloop bezochten nu maar één keer per week. 
 
Beschermd wonen 
Lokaal: 
Meldpunt ‘ik maak me zorgen’ 
Kosten zijn nu nog niet bekend. Vanuit de pilot 
wordt gemonitord hoeveel ureninzet er is geweest 
naar aanleiding van de meldingen binnen het 
meldpunt. Aan de hand hiervan wordt onderzocht 
of er extra structurele extra uren ingekocht dienen 
te worden om het meldpunt in stand te houden, 
compensatie mogelijk is vanuit de regiobegroting 
en/of dat dit past binnen de huidige 
budgetafspraken met de uitvoerende aanbieders 
Synthese en Vincent van Gogh.  
 
Regionaal: 
Herstelhuis 
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Meldpunt ’Signaal’ 
Time-out 
Inclusieve samenleving 
 
Er is een regionale begroting opgesteld waarin 
verschillende inkomstenbronnen zijn, waaronder 
subsidie vanuit ZonMW, cofinanciering door 
gemeenten, bijdrage Ambulantiseringsgelden door 
centrumgemeente Venlo. De inkomsten vanuit 
ambulantiseringsgelden door Venlo zijn onzeker 
naar de toekomst, omdat dit afhankelijk is van 
besluitvorming bij gemeente Venlo of zij deze 
gelden de komende jaren ook structureel zullen 
bijdragen. 
 
Sturing en Inkoop 
De inwoner bepaald in het eerste gesprek 
gezamenlijk met de gemeente/toegang WAT de 
doelstelling is die behaald moet worden en welke 
aanbieder deze het beste kan halen. Hierna zal de 
aanbieder gezamenlijk met de inwoner bepalen 
HOE er gewerkt wordt om de doelstelling te 
behalen. Hierop volgt een tijdsafspraak dat de 
doelstellingen gezamenlijk met aanbieder en cliënt 
geëvalueerd worden. 

94 Bladzijde 23  
Beschermd wonen en maatschappelijke opvang 
- Hoe en met welke partners gaan we het genoemde onderzoek uitvoeren. 
 
Persoonsgebonden budget WMO 
- Hoe gaan we PGB gebruik verminderen/ontmoedigen? 
- Welke doelstelling in aantallen en bedragen leggen we ons op? 
 
 
 
 
 
 
 
Inburgering en statushouders 
- Welke middelen (sanctiemogelijkheden) hebben wij als gemeente indien niet voldaan wordt 
aan deze inburgeringplicht? 
 

Vanuit het project Regionale samenwerking voor 
inwoners met complexe problematiek wordt er 
onderzocht hoe elke gemeente een lokaal 
basisaanbod kan inrichten om o.a. de GGZ 
doelgroep te laten landen in de wijk. Vanuit dit 
project, waarin gemeente Beesel deelneemt, wordt 
er met diverse (zorg)partners en inwoners 
gesproken.  Dit betreft o.a. 
cliënt(vertegenwoordigers), aanbieders van zorg, 
woningcorporaties, gemeenten. Vanuit lokaal 
oogpunt worden lokale partners betrokken vanuit 
bijvoorbeeld het voorliggend veld en Nester als 
woningcorporatie.  
 
Tot 1 juli 2021 kan er waar nodig een boete door 
DUO worden opgelegd als verwijtbaar niet aan de 
inburgeringsplicht is voldaan. Met de nieuwe 
inburgeringswet per 1 juli 2021 is in de wet 
opgenomen dat, als er verwijtbaar niet aan de 
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inburgeringsplicht is voldaan, de gemeente een 
boete kan opleggen. Gemeente voert de regie op 
de inburgering en bewaakt daarbij de voortgang en 
de inzet. 

95 Bladzijde 24  
Transformatieplan Jeugdhulp 
- Wat is de stand van zaken. We hebben toch wel iets van een idee? 
 

Zie antwoord op vraag 74. 
Voor de voortgang verwijzen we u naar 
bijgevoegde praatplaten in bijlage 4 waarbij voor 
ieder initiatief aangegeven wordt: 

- Wat we willen bereiken 
- Wat we gaan doen 
- Wat de resultaten zijn 
- Waar we nu staan 
- Wie aan de pilot deelnemen 
- Wat we monitoren 

96 Bladzijde 25  
Kamerbrief 
We hebben deze kamerbrief gelezen. Er zitten zoveel “als dan” stukken in dat het noemen 
van deze brief in de begroting naar onze mening geen toegevoegde waarde heeft. Waarom 
wordt dit vermeld? 
 
 
Lokaal beleid 
- Hoe stelt u de raad voor dit beleid te verlengen? Middels een separaat raadsvoorstel of geven 
wij door het accorderen van deze begroting u al een mandaat?  
 
Samenwerking partners 
- met welke frequentie vindt overleg plaats met partners? 
- Wat kost de specialistische ondersteuner Jeugd? Structureel/incidenteel? 
Dit kan toch niet uit de reserve komen? 
- Gedragwetenschapper. Er wordt gesproken over het kijken naar cofinanciering. Naar onze 
mening heeft u vorig jaar al aangegeven dat dit cofinanciering is. 
 

We hebben ervoor gekozen u mee te nemen in de 
belangrijkste ontwikkelingen die van invloed zijn op 
lokaal en regionaal beleid. 
Ondanks dat inhoud van de kamerbrief nog 
onvoldoende is geconcretiseerd, vormt het wel een 
belangrijke ontwikkeling.   
 
Uw raad wordt door middel van een raadsvoorstel 
voorgesteld het beleid te verlengen. Dit voorstel 
zal in het eerste kwartaal van 2021 volgen. 
 
Frequentie van het overleg vindt in afstemming 
met partners plaats. Dit kan per partner 
verschillen. 
SOJ: Nader onderzoek moet uitwijzen hoeveel 
uren wij een SOJ willen inzetten en welke 
constructie (detachering, inhuur, in dienst) het 
meest passend is om op alle vlakken hier een 
voordeel uit te halen. 
Het primair onderwijs levert een financiële bijdrage 
van € 15.000 per jaar. Met het voortgezet 
onderwijs zijn we nog in gesprek over 
cofinanciering.   

97 Bladzijde 26  
SMI 
-Dit is toch een landelijke vergoeding waarbij wij geen rol hebben? 
-Hoe kunnen we dan een ouderbijdrage vragen? 
 
 
 

Inzet van kinderopvang op basis van SMI wordt 
lokaal georganiseerd middels de Verordening 
tegemoetkoming kosten kinderopvang op grond 
van een sociaal-medische indicatie (door uw raad 
vastgesteld op 25 september 2017). 
De mogelijkheid bestaat op lokaal niveau een 
eigen bijdrage aan ouders te vragen. 



38 
 

 
Speelbeleid 
We trekken de komende jaren 500k uit voor het speelbeleid (zie ook blzd.37). 
- Is er ooit gedacht over een grotere, centrale speelgelegenheid” in onze gemeente en het 
opheffen van de hele kleine speelplaatsen? 
 

 
Het opheffen of samenvoegen van 
speelgelegenheden wordt wel meegenomen, een 
grotere centrale speelgelegenheid vanuit dit kader 
niet. Tot nu is uitgangspunt van nabijheid 
gehanteerd in plaats van centralisatie. 
 

98 ALGEMEEN:   
We missen een Corona paragraaf! 
- Wat vinden we er van als gemeente/college 
- hebben we een visie voor 2021 en verder 
- Corona raakt ons nu maar ook nog de komende jaren. Hoe gaan we er mee om anders dan dat 
we corona gebruiken als “excuus” voor uitstel en afstel van plannen en doelstellingen.  Waar zij 
wij als Beesel hierin “gewoon ander”!      
 

Er is inderdaad geen afzonderlijke 
coronaparagraaf opgenomen. Wel is in het 
algemene deel en in de risicoparagraaf hier op in 
gegaan en daar waar het concreter te benoemen 
is, in de begroting zelf. Deze keuze is gelegen in 
de gedachte dat juist omdat dit een langere termijn 
effect zal hebben maar we nog niet weten wat de 
impact is, we van mening zijn dat we dit zo veel 
mogelijk binnen de begroting en reeds aanwezige 
reserves moeten opvangen. En dat pas nadat er 
geen landelijke steunmaatregel op van toepassing 
is. Mochten er schrijnende gevallen ontstaan waar 
geen landelijke steunmaatregelen voor zijn en 
geen andere lokale dekkingsmogelijkheden dan 
leert de ervaring dat wij in de gemeente Beesel 
daar snel en adequaat op kunnen acteren met 
elkaar. 
Wat dat betekent voor een aantal plannen en 
doelstellingen brengen we, zoals ook in het 
presidium afgesproken, in kaart. U mag van ons 
verwachten dat we creatief zijn in het zoeken naar 
mogelijkheden, echter zal in sommige 
(participatieve) trajecten toch sprake zijn van 
temporisering of bijstelling afhankelijk van de 
(on)mogelijkheden en afhankelijkheden per traject 
en de betrokken partijen. 
 
We maken hierbij in ieder geval waar mogelijk en 
noodzakelijk gebruik van de mogelijkheden van de 
budgetten voor vitale voorzieningen en 
gemeenschapsinitiatieven. Corona heeft namelijk 
impact op onze gemeenschap en activiteiten in die 
gemeenschap. Zodoende houden we in Beesel, 
gewoon anders, onze vitale gemeenschap in zijn 
kracht. 

100 Bladzijde 27  
De Bibliotheek 

Een van de pijlers onder de tranformatie van de 
bibliotheek / het bibliotheekwerk is de basis op 
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- Wanneer komt dit beleid een keer echt af. Het nu voorliggende verhaal horen we al jaren.  orde. De bibliotheek heeft inmiddels de basis op 
orde. Een belangrijke randvoorwaarde om verder 
te kunnen groeien als bibliotheek. Tegelijkertijd 
staat de tijd niet stil. Maatschappelijke opgaves 
(digitalisering, laaggeletterdheid) nopen ook tot 
slimmer samenwerken. Vanuit een basis die op 
orde is kan de bibliotheek nu regionale 
samenwerking gaan verkennen en dossiers als 
huisvesting en dienstverlening in onze gemeente 
beter oppakken. Dit zijn de aandachtspunten voor 
de komende jaren. Hoe dit de bibliotheek gaat 
doen en vanuit welke visie wordt in het eerste 
kwartaal 2021 duidelijk. De bibliotheek is op dit 
moment voor haarzelf een nieuw meerjarenplan 
aan het opstellen. We verwijzen naar onze RIB 
van oktober 2020. 

101 Bladzijde 28  
De Schakel 
- Wanneer is dit onderzoek gestart en wanneer is dit af. 
- Wanneer pakken we eens door op dit dossier 
 
 
 
 
 
 
 
Wat mag het kosten 
- wat veroorzaakt de piek in de participatiekosten? 
-We praten over een bezuiniging in de begroting 2021 n.b.t. het sociaal domein. We gaan echter 
van 13.398 naar 13.996. dan is niet minder. Waar zien wij de door u genoemde bezuiniging.  

Afgelopen jaar heeft een onderzoek 
plaatsgevonden naar verschillende 
toekomstscenario’s voor De Schakel. Hiervoor 
hebben ook gesprekken plaatsgevonden met 
gebruikers en partners. Op dit moment worden 4 
scenario’s uitgewerkt. Deze scenario’s worden in 
een werksessie aan de gemeenteraad voorgelegd 
om zo, gezamenlijk, te komen tot een 
toekomstscenario. Bijeenkomst voorzien in het 
eerste kwartaal van 2021. 
 
 
We zien een forse piek in 2020 als gevolg van de 
tijdelijke ondersteuningsregeling zelfstandig 
ondernemers (Tozo). 
Juist in het licht van deze ontwikkeling van een 
tegenvallende economische groei, is het stevig om 
voor deze inzet te gaan in het komende jaar om 
mensen toch aan de slag te houden. 

102 Bladzijde 29  
Lasten uitkeringregelingen 
- U raamt een nadeel van 137k. Op pagina 23 zien we dat het aantal uitkeringsgerechtigde van 
185 naar 203 stijgt. Een verschil van 18 terwijl voorheen het aantal uitkeringsgerechtigde stabiel 
was in de gemeente. De vraag is hoe die  extra kosten zich verhouden ten opzichte van de 
verwachte stijging. De verwachting is een veel groter nadeel in kosten. 
- hebben wij een (corona)visie over wat we gaan doen als gemeente als bedrijven bij ons gaan 
aankloppen in het kader van bijvoorbeeld werkgelegenheid? 
 

Toename van het aantal uitkeringsgerechtigden 
zal inderdaad hogere lasten tot gevolg hebben. Wij 
ontvangen als gemeente een budget voor de 
uitkeringsregelingen. Als de lasten hoger zijn dan 
het budget dan is een beroep op de 
vangnetregeling mogelijk. Deze regeling voorziet 
niet in een volledige compensatie maar dempt het 
effect wel. 
Direct vanaf de start van de Corona periode staan 
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wij in nauw contact met de ondernemers in Beesel 
en bieden (financiële) ondersteuning. Hierbij zijn 
we als gemeente primair uitvoerder voor de TOZO 
(kleine zelfstandige). De grote werkgevers in onze 
gemeente kunnen via landelijke regelingen in 
aanmerking komen voor compensatie. Waar deze 
informatie behoefte nodig was, hebben we hier 
naar doorverwezen. Vanuit het Rijk volgen extra 
middelen om mensen van werk naar werk te 
begeleiden door middel van onder andere om- en 
bijscholing. In de arbeidsmarkt regio Limburg 
Noord werken wij nauw samen. 

103 Bladzijde 30   
leerlingenvervoer 
- Wat is de ontwikkeling in aantallen en bedragen geweest over de laatste 5 jaar? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- waar is het grootste voordeel te halen? 
 

 
Aantallen: 
Schooljaar 2016-2017 – 119 leerlingen 
Schooljaar 2017-2018 – 115 leerlingen  
Schooljaar 2018-2019 – 121 leerlingen 
Schooljaar 2019 – 2020 – 117 leerlingen 
Schooljaar 2020 – 2021 – 111 leerlingen (tot 
oktober 2020) 
 
Kosten: 
2016 € 363.000 
2017 € 353.000 
2018 € 391.000 
2019 € 439.000 
2020 € 297.000 tot en met oktober 2020. 
 
Het grootste voordeel is te behalen in het inzetten 
op de eigen kracht van de inwoners. Door de 
leerling zelfstandig te maken in het reizen door 
bijvoorbeeld gebruik van de fiets of OV. 

104 Bladzijde 33  
Brede wijkaanpak 
- Waarom is het Schoolpad in dit plan niet meegenomen? 
- Hoe loopt de communicatie met omwonenden op dit moment? 
 
 

 Het Schoolpad is als zodanig niet genoemd 
maar is wel (steeds) meegerekend in de 
ramingen en wordt meegenomen in de 
realisatie; 

 Door middel van diverse overleggen met 
bewoners vindt afstemming plaats. Enkele 
uitvoeringsdiscussies vinden nog plaats.  

105 Bladzijde 34  
Centrummanager 
   
 - Is al gesproken met ondernemers en vastgoedeigenaren over cofinanciering? 
- Moet iedereen meedoen? Wat wordt de verdeelsleutel? Hoe richten wij e.e.a.  financieel in? 

 
 

- Overleg moet nog plaatsvinden. 
- Wijze van cofinanciering nog niet bekend 

en zal in overleg met partijen gaan. 
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- We missen een opmerking over BIZ. Hoe is hier de stand van zaken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Wat is de stand van zaken m.b.t. raadhuisplein en plein Offenbeek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bedrijventerreinenvisie 
- welke termijn heeft dit document? 
 
 
 
 
 
Impact Corona voor ondernemers 
- hebben wij een (corona)visie over wat we gaan doen als gemeente als bedrijven bij ons gaan 
aankloppen in het kader van bijvoorbeeld werkgelegenheid?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- We merken dat de naam BIZ een 
negatieve lading heeft. De doelstelling is 
echter ongewijzigd. We zijn dan ook op 
zoek naar mogelijkheden om 
centrumorganisatie van middelen te 
kunnen voorzien. In welke vorm moeten 
we dus nog bepalen met de ondernemers. 
We gaan hierover met de ondernemers in 
gesprek. Er is in dat kader behoefte aan 
fysiek overleg, we bekijken de 
mogelijkheden om dit toch op korte termijn 
samen op te kunnen gaan pakken. 

- In januari 2021 ontvangt u de resultaten en 
analyse van de verkeersproef met daaraan 
gekoppeld de kaders voor de verdere 
uitwerking tot definitief ontwerp voor het 
centrum Reuver. 
De visie en schetsontwerp Offenbeek volgt 
tevens in januari 2021. 

 
Bedrijventerreinenvisie 
Met het vaststellen van de POL-uitwerking 
bedrijventerreinen hebben we ons verplicht tot het 
opstellen van een lokale bedrijventerreinenvisie. 
Bij deze regionale afspraak is geen termijn 
genoemd. 
 
Impact Corona voor ondernemers 
Bij de start van Corona is een impactmeting 
gedaan. 

 

Directe financiële hulp aan ondernemers  

 Uitvoering diverse (financiële) regelingen van 

het Rijk 

 Opschorting gemeentelijke belastingen en 

heffingen 

Dit doen we al en blijven we mee doorgaan. 

 

Indirecte hulp aan ondernemers 

Met name gericht op een (ander) businessplan van 

de ondernemer zelf (wat kunnen ze zelf doen en 

waar kunnen we hen hierbij ondersteunen): 

 Uit de peiling blijft dat nog niet ondernemer 
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- We bekijken de mogelijkheden voor structurele, lokale,  ondersteuning? Ver welke bedragen 
hebben we het dan? 
 

kijkt naar wat er wel mogelijk is binnen de 

huidige omstandigheden: nog niet iedereen 

heeft een website/webshop en/of een 

bezorgdienst.  

 Daarnaast vraagt een aantal ondernemers om 

advies t.a.v. voortbestaan van hun bedrijf op 

langere termijn. 

Hierop zijn we gestart met de website “Ontdek 

Beesel”, die recentelijk is gelanceerd en zijn we 

pro-actief aan de slag gegaan met de (tijdelijke) 

uitbreiding van de terrassen. Tevens zijn wij 

sponsor van het Ondernemersklankbord Limburg 

en ambassadeur van het Retail Innovation Centre 

Limburg waardoor ondernemers ook één op één 

adviezen kunnen vragen en/of trainingen kunnen 

volgen. 
 
Tijdens de enquête over de MKB-vriendelijkste 
gemeente van Nederland hebben we extra vragen 
gesteld over Corona. De resultaten van deze 
enquête verwachten we eind november. 
Afhankelijk daarvan zullen we kijken welk 
maatregelenpakket we ontwikkelen met de daarbij 
behorende bedragen. 

106 Bladzijde 35  
Samenwerking met Bruggen 
- Wat voor samenwerkingen zijn gerealiseerd? 
 

Veel samenwerkingen en projecten tussen Beesel 
en Brüggen staan vanwege corona ‘on hold’. 
Ondanks corona:  

- BS de Triolier heeft een week lang een 
projectweek gehad op de 
Kreuzherrenschule in Brüggen. 

- Ook is ambtelijk een bezoek gebracht aan  
de gemeente Brüggen in het kader van de 
verkiezingen; 

- Verder wordt eind 2020 door leerlingen 
van het Grescollege gestart met een 
vertaalproject van een speelfilm van de 
Gesamtschule uit Brüggen.  

- Als laatste wordt eind 2020 het project 
Grenzgeschichte(n), een project waar ook 
de gemeente Roermond bij betrokken is, 
opgeleverd. Dit project behelst een aantal 
fiets- en wandelroutes die het 
grensverhalen vertellen over de laatste 
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jaren van de oorlog en bevrijding. 
Op het gebied van inclusiviteit, sport & gezondheid 
(LCW), cultuur, economie en onderwijs zijn 
verschillende projecten uitgesteld vanwege 
corona. Deze worden direct opgepakt wanneer dit 
weer mogelijk is. 

107 Bladzijde 37  
Snelfietsroute Venlo-Reuver 
- Uitvoering is daarom in 2021 niet meer van toepassing. Is hierna een zin weggevallen? 
Bijvoorbeeld; maar in 2022 wel? 
   
 
 
 
Alternatieve grensovergang 
- moeten we hier niet mee stoppen en deze gelden voor iets anders gebruiken? 
 

Op dit moment is duidelijk dat realisatie in 2021 
niet zal kunnen plaatsvinden. Onduidelijk is nog 
wanneer gemeente Venlo de noodzakelijke 
grondverwerving gerealiseerd kan hebben en 
vervolgens het bestemmingsplan in procedure zal 
brengen. Daarmee is ook onzeker wanneer de 
uitvoering van dit project zal zijn. 
 
Als we niets doen zal de transportroute nog een 
aantal jaren door de woonwijk gaan met de 
daarmee gepaard gaande overlast en gevaarlijke 
situaties. Een andere route is op dit moment geen 
optie, de bestaande wegen zijn daar niet op 
gedimensioneerd. Verder moet op korte termijn 
groot onderhoud worden uitgevoerd aan de 
Keulseweg. Door de forse schade is inmiddels 
goed zichtbaar dat deze weg de zware 
transportbelasting niet meer aan kan. Naar onze 
mening is het dus van belang om hiermee juist 
door te gaan. 

108 Bladzijde 38  
Invoering Omgevingsweg 
- Komen deze kosten (incidenteel?) uit de lucht vallen. Hadden we dit al niet voor 2020 
meegenomen? 
 
 
Bouwleges 
- voor 2021 is de bijraming fors. Kunt u dit, rekening houdende met de voorbehouden, beter 
onderbouwen  
 

Invoering Omgevingswet  
Gewijzigde omstandigheden in het 
invoeringstraject (landelijk, regionaal en lokaal) 
hebben invloed op de eerder geraamde kosten. 
Zie de verdere toelichting bij vraag 38 en 63.  
 
De raming van de bouwleges is gebaseerd op de 
in 2021 te verwachten vergunningaanvragen, zoals 
de bouw van woningen binnen het plan Oppe Brik, 
het plan Parklaan en diverse 
transformatieprojecten in de centrumgebieden. 
Aanvankelijk waren deze projecten niet 
meegenomen in de voorziene legesinkomsten voor 
2021 en was dus een lager bedrag aan leges 
voorzien. In de voorliggende begroting zijn de te 
verwachte leges voor deze projecten wel 
meegenomen, dit verklaart de bijraming en is 
gebaseerd op de realistische verwachting van 
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bouwplannen. 

109 Bladzijde 40  
Circulair ambachtscentrum 
- Waar geven we nu eigenlijk geld aan uit? 
 
 
 
 
 
 
 
- Milieu / tweede alinea  vanaf “ ook benutten 
Deze alinea heeft in zijn geheel een betere onderbouwing nodig. Hoeveel geld wordt waar voor 
exact gebruikt. Over welke tijdelijke capaciteitstekorten hebben we het bijvoorbeeld? 
Waterleidingen? Stroomnet? Medewerkers? Klimaatverandering? 
 

 
Er moet een aantal werkzaamheden verricht 
worden om de driejarig pilot voor een circulair 
ambachtscentrum goed te starten. Denk aan 
infrastructurele aanpassingen op bijvoorbeeld het 
milieupark, inzet expertise met betrekking tot 
samenwerking zoals het opstellen van een 
samenwerkingsovereenkomst en het maken van 
een bedrijfsplan.  
 
Wat in deze alinea kort staat vermeld, wordt 
uitgebreid behandeld in de paragraaf 
duurzaamheid. Daarin staan ook tabellen met de 
voorgestelde ramingen. Kortheidshalve verwijzen 
we naar de paragraaf duurzaamheid. 
Het capaciteitstekort waarover hier gesproken 
wordt betreft personeel capaciteitstekort. 
Voorgesteld is om een meewerkend 
programmamanager in te huren. 

110 Bladzijde 43  
Beleidsmedewerker verkeer 
- Betreft dit een tijdelijke invulling gelet op de tijdelijke opgaven? 
 

We zien dat op gebied van verkeer, mobiliteit en 
regionale samenwerking in de komende jaren veel 
op ons af komt. Vooralsnog willen we hier met 0,5 
fte voor een periode van 3 jaar invulling aan 
geven. 

111 Bladzijde 46  
Herinrichting hal gemeentehuis 
- Wat is de reden van de herinrichting.  
- moet dit mede gelet op corona niet in een groter perspectief worden gezien.  
- heeft het gemeentehuis nog wel dezelfde functie als 5 jaar geleden.   
- wat is de visie van het college? 
 

- De reden voor de herinrichting van de hal is dat 
we steeds vaker constateren dat de huidige 
inrichting niet meer aansluit bij de functie die de 
hal anno 2020 en in de toekomst moet vervullen. 
Er is overbodige ruimte aan de balie, er zijn te 
weinig ontmoetingsplaatsen (informele 
spreekruimtes), geen privacy en onrust door de 
looproutes. De inrichting is niet meer 
toekomstbestendig.  
-Corona heeft naar verwachting een blijvende 
impact op onze manier van werken. Dit heeft 
invloed op de inrichting van de hal en ook breder 
op het gebruik van het gemeentehuis. We bezien 
de opgave inmiddels breder (met mogelijkheid tot 
gefaseerd uitvoeren). 
- De functie van het gemeentehuis (openbare deel) 
is verschoven van een klassieke productenbalie en 
wachtruimte naar een multifunctionele hal met 
ruimte voor verwelkoming, ontmoeting, 
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besprekingen met behoefte aan privacy en het 
snel afgeven van producten. Deze veranderingen 
zetten door digitalisering en corona versneld door. 
 -We onderzoeken de herinrichting dus breder dan 
alleen de hal zodat de aanpassingen die we gaan 
doorvoeren toekomstbestendig zijn passend bij de 
behoefte en in relatie tot het plein. 

112 Bladzijde 49  
Toeristenbelasting 
- voeren wij in 2022 wel een verhoging door voor de overige R&T ondernemers en niet voor de 
campinghouders? Hadden we dit met elkaar afgesproken? 
 

Vanaf 2022 voeren we inderdaad alleen een 
verhoging voor de overige R&T ondernemers door.  
In 2020 hebben we een tariefdifferentiatie 
doorgevoerd om de kleine lokale toeristische 
ondernemers (lees: campings) te ontzien. 
Wanneer we per 2022 ook een aanvullende 
verhoging voor deze ondernemers door zouden 
voeren, dan zou het tarief bijna op hetzelfde 
niveau zitten als vóór de differentiatie. Vanwege dit 
feit en vanwege de geringe impact van een 
dergelijke verhoging op onze begroting (€ 1.400) 
stellen we voor deze verhoging achterwege te 
laten. 

113 Bladzijde 50  
Aantrekkelijke werkgever 
- Gelet op het recente aantal sollicitaties valt het naar onze mening wel mee met onze 
aantrekkelijkheid. Ook leert navraag dat andere gemeenten geen reiskostenvergoeding geven. 
Op welke baseert u zich.  
 
Onderzoek functiewaarderingssysteem 
- In het verlengde van het reiskostenverhaal weer dezelfde vraag. Waar baseert u zich op? En 
het moge natuurlijk duidelijk zijn wat het antwoord van dit onderzoek wordt. Hoeveel extra 
loonkosten gaat u bijramen? 
 

Wij baseren op ons op de manier waarop we op dit 
moment onze vacatures ingevuld krijgen. Het 
beeld is niet op alle onderdelen hetzelfde maar er 
is maar op weinig vacatures een keuze geweest 
tussen meerdere geschikte kandidaten aan het 
einde van het selectietraject. Ook zijn er vacatures 
niet ingevuld kunnen worden na een 
selectieprocedure.  
Er is recentelijk een vergelijking gemaakt tussen 
de arbeidsvoorwaarden van de noord Limburgse 
gemeenten. In deze uitvraag heeft naast Beesel 
alleen Venlo geen reiskostenvergoeding woon-
werkverkeer. 
 
Nadere toelichting aantrekkelijke werkgever: 
Ten aanzien van de functiewaardering zien we dat 
in de arbeidsvoorwaardengesprekken die gevoerd 
worden met nieuwe medewerkers steeds vaker 
een inschalingsverschil zit. Niet alleen tussen 
gemeenten onderling, maar ook vanuit andere 
branches. Ook binnen de bestaande formatie 
wordt met regelmaat de vraag gesteld of de 
functiewaardering nog kloppend is, in vergelijk met 
vergelijkbare functies bij andere gemeenten. Dit 
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resulteert in individuele aanpassingen van 
inschalingen. Daarmee komt de samenhang 
tussen functies en het gelijkheidsbeginsel tussen 
nieuwe medewerkers en zittende medewerkers in 
het gedrang. dit vinden we een onwenselijke 
koers. Onze organisatieontwikkeling geeft de 
mogelijkheid om het gehele plaatje van functies en 
hun waardering weer in samenhang te brengen 
met oog op de toekomst van de gemeente Beesel 
en de (complexe) arbeidsmarkt. 
Of dit extra loonkosten met zich meebrengt en de 
hoogte daarvan is op dit moment nog niet te 
voorspellen en hebben we dus niet geraamd. 

114 Bladzijde 51  
Omissie begroting 2020 
- Graag beter toelichten    
 

Door een aanpassing in het HRM-systeem zijn een 
aantal vaste formatieplaatsen niet juist in ons 
financiële systeem overgenomen en dus niet 
financieel vertaald. Het betreffen echter structurele 
lasten met vaste contracten en wordt derhalve nu 
gerepareerd. We hebben na constatering een 
extra controle ingebouwd ter voorkoming van 
herhaling. 

115 Bladzijde 52  
Subsidie adviseur 
- Wat gaat deze kosten? 
- is er een no cure no pay systeem mogelijk. 
- als we het voordeel ad 120K al zien waarom kunnen we het dan niet zelf binnen halen? 
 
 
 
 
 
 
Prinsjesdag 
- we weten niet wat de regelingen inhouden maar kunnen wel een bedrag noemen? 
- graag meer diepgang. 
 
 
 
 
 
 
Controller / inkoper begroting 2020-10-18  
- deze vraag is al gesteld aan de gemeentesecretaris. Het antwoord graag meenemen in de 
beantwoording van dit document. 

 
Zie voor de kosten het antwoord op vraag 47. 
We zijn nog in gesprek over de voorwaarden, voor 
een deel van de kosten verwachten we een 
dergelijke afspraak te kunnen maken. 
We merken dat het najagen van subsidies (weten 
wat er mogelijk is, uitzoeken haalbaarheid en het 
proces om te komen tot subsidie een extra 
inspanning vraagt die we nu onvoldoende zelf 
kunnen leveren. Vandaar deze ‘boost’. 
 
Hoe de regelingen er uit gaan zien is landelijk nog 
niet duidelijk, lokaal dus ook niet. Als we echter 
kijken naar de landelijk gereserveerde bedragen 
dan vinden wij het redelijk om daarop voor te 
sorteren en in te zetten om middelen naar onze 
eigen gemeente te halen. Daarin hebben we voor 
nu een schatting gemaakt die wij realistisch 
achten. 
 
De raad heeft besloten om voor 20, 21 en 22 
tijdelijk 0,5 fte aan inkoopformatie te ramen voor 
inkoper. En om een controller aan te stellen per 1 
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 april 2020.  In maart 2020 zijn deze oproepen 
intern geplaatst. 
 
Inkoper: geen interne kandidaat, externe oproep 
vervolgens on hold gezet bij start coronacrisis. 
Tijdelijk opgevangen door terugval op 
inkoopcentrum zuid (zoals bijvoorbeeld bij de 
tenders) totdat definitieve invulling gevonden is 
(traject weer opgestart). 
 
Controller: geschikte interne kandidaat gemeld. 
Aan de slag gegaan met team financiën om daar 
eerst posities scherper neer te zetten waarna 
omslag einde van het jaar kan worden gemaakt 
(o.a. door te gaan werken met een vaste 
medewerker P&C) en de controller in de nieuwe 
functie kan starten (onder andere gericht op de 
verplichting van het in control statement dat 
landelijk een jaar is uitgesteld vanwege de huidige 
crisis.). 

116 Algemeen  
Cofinanciering het nieuw toverwoord 
- in deze begroting wordt groot ingezet op cofinanciering. 
- zachte veronderstellingen in een harde begroting. 
- Wanneer en hoe gaan we onze beoogde partners informeren en hoe worden wij als raad 
meegenomen. 
 

In deze begroting zetten we inderdaad in op 
cofinanciering. Dat is onder andere logisch gevolg 
van onder andere de regio-deal die volledig op 
cofinanciering is ingericht en dus veel 
mogelijkheden biedt. Maar ook via andere 
trajecten zien we deze mogelijkheid passen bij 
ontwikkelingen en doelen vanuit de gemeente 
Beesel. Deze mogelijkheden worden inderdaad 
wel pas gaandeweg ‘hard’, we hebben ons nu dan 
ook met name gebaseerd op de mogelijkheden die 
we nu kennen en waar wij de verwachting van 
hebben dat we dit ook hard kunnen maken met 
andere partijen. 
Partners zijn in een aantal gevallen bekend, 
bijvoorbeeld vanuit regio en in aantal gevallen 
zullen we daarover nog in gesprek gaan met 
(beoogde) partners. Hier hebben we ook rekening 
mee gehouden in onze capaciteit. 
Afhankelijk van het traject en beleidsveld zullen we 
daar de bijbehorende besluitvorming en informatie 
over verzorgen via de reguliere kanalen. 

117 Bladzijde 73  
Groenbeheersysteem 
- Wat heeft dit systeem ons in totaal de afgelopen 6 jaar gekost 

De kosten hiervan bedragen €  56.000,-  
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118 Bladzijde 74  
Begraafplaatsen 
- we stellen in 2021 een visie op. Wie zijn in deze onze partners en wat gaat dit kosten. 
 

Dit betreft het opstellen van een groenbeheerplan. 
Dit is een beperkte opgave en deze pakken we 
intern op binnen eigen formatie. 

119 Bladzijde 75  
Gebouwen en binnensportaccomodaties 
- is deze reserve voldoende? 
 

Ja, deze voorziening is toereikend om meerjarig de 
kosten voor groot onderhoud uit te dekken. 

 Losse vragen  

120 Geluidswal langs het spoor bij Plan Oppe Brik 
- wie betaalt dit? 

De geluidswal valt onder de verantwoordelijkheid 
bouwrijp maken van de gemeente en de 
kosten worden verwerkt in de grondexploitatie 
herontwikkeling woonwerkkavels van Oppe Brik. 

121 Duurzaamheid 
Nu de salderingsregeling voor het opwekken van stroom teneinde loopt kijken veel eigenaren 
van zonnepanelen naar de mogelijkheid van opslag 
- wat doen we als gemeente hiermee? 
- Hoe zien wij onze rol? 
 

Kleinverbruikers ontvangen nu voordeel op hun 
energierekening doordat de stroom die ze met hun 
zonnepanelen opwekken en terugleveren aan het 
net, wordt afgetrokken van hun energieverbruik. 
Ook krijgen ze altijd hetzelfde tarief van de 
energieleverancier voor ingevoerde stroom als 
voor afgenomen stroom. Daardoor betalen ze 
geen energiebelasting, ODE-heffing en btw voor 
het weggestreepte energieverbruik. Vanaf 1 
januari 2023 wordt het percentage zelf opgewekte 
stroom dat je op deze manier kunt ‘salderen’ 
geleidelijk afgebouwd. Eigenaren van 
zonnepanelen hebben dan nog 3 jaar langer 
kunnen salderen dan oorspronkelijk in het 
regeerakkoord was voorzien. 
Het afbouwpad is zo vormgegeven dat de 
terugverdientijd van zonnepanelen die nog deze 
kabinetsperiode worden aangeschaft, gelijk blijft. 
Voor een gemiddelde zon-pv installatie die in 2020 
of 2021 wordt geïnstalleerd is dit rond de zeven 
jaar. 
Reële verwachting is dat in de komende jaren 
opslag voor particulieren al dan niet door 
ondersteuning van subsidies aantrekkelijker zal 
worden. Als gemeente voorzien we hier 
vooralsnog geen actieve rol in, buiten informeren 
rond de actualiteit en mogelijkheden. 

 Erratum  

122 In de programmabegroting 2021-2024 is per abuis een foutief overzicht opgenomen in de Het betreft de tabel met de belastingdruk voor 
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paragraaf Lokale heffingen.  
 

2021 en verder, waarin het tarief voor de 
rioolheffing niet klopt. 
Het gevolg hiervan is dat de gemiddelde 
belastingdruk in onze gemeente voor deze jaren te 
hoog is weergegeven. 
In bijlage 5 vindt u de benodigde correctie. 

 Toezeggingen tijdens Technische toelichting begroting dd 15 oktober 2020 

123 Aanvullend contact met Patrick Jacobs inzake brief RKC. Betreft toezegging vanuit webinar 
begroting. 

Telefonisch overleg heeft plaatsgevonden op 20 
oktober 2020. 

124 Bij invulling vacatures: verhouding tussen invulling nieuw gecreëerde functies en invulling van 
vrijkomende bestaande vacatures in kaart brengen. 

De in het webinar genoemde vacatures betreffen  

- 4 nieuwe functies 
- 13 bestaande functies 
- 1 van tijdelijk naar structureel 
- 3 tijdelijk 

Het overzicht is toegevoegd in bijlage 6. 

125 De  inkomsten uit de afvalstoffenheffing zijn lager, waardoor komt dit? Graag inzicht geven: 
Welke stromen leveren geld op en hoeveel? Welke stromen kosten geld, en hoeveel? Graag de 
inkomstenderving in kaart brengen. 

In 2018 hebben we een verandering doorgevoerd in 
de inzamelfrequentie van ons gft- en restafval. Het 
doel hierbij was een vermindering van het restafval. 
Tevens hebben we destijds een andere tarifering 
doorgevoerd. Inmiddels hebben we twee jaar 
ervaringscijfers en blijkt dat onze aanpak heeft 
gewerkt: het aantal aanbiedingen restafval flink is 
gedaald. Dit resulteert echter wel in een daling in de 
opbrengsten afvalstoffenheffing van € 52.000. 
 
Daarnaast hebben we diverse overige opbrengsten 
mbt afval. De grootste noemen we hieronder: 
De vergoeding die we van Nedvang ontvangen 
betreft opbrengsten voor inzameling vermarkting 
van diverse grondstoffen – met name – kunststof.  
In de voorliggende begroting hebben we rekening 
gehouden met een opbrengst van € 115.000 
 
De vergoedingen voor oud papier en karton 2021 
ramen we op € 28.000. 
Tevens ontvangen we jaarlijks € 16.000 van 
inwoners mbt de zaterdagstort. 
Daarnaast hebben we ook oa de volgende lasten in 
onze begroting opgenomen (we vermelden hier de 
vijf grootste posten): 

 Ophalen/ ledigen containers (groen en grijs) 
€ 160.000 

 Kosten nascheiden kunststof: € 125.000 
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 Verwerking rest-afval € 79.000 

 Kosten eigen vervoermiddelen buitendienst/ 
milieupark € 75.000 

 Verwerking GFT-afval € 65.000 

 Afzonderlijk gestelde vraag VLP mbt inhuur  

126 Graag zouden wij een overzicht ontvangen over de jaren 2015/2016/2017/2018/2019/6 
maanden 2020 met daarin per taakveld de volgende punten: 
> Hoeveel inhuur is er ieder jaar geweest (bedragen) 
> Hoeveel is er uitgegeven aan onderzoeken door externe bureaus 
> Hoeveel is er uitgegeven aan externe gastsprekers / voorzitters van werkvergadering. 
 

In bijlage 7 treft u het overzicht aan over de 
verschillende jaarschijven en verschillende 
taakvelden. Vanaf 2018 is een stijging te zien in de 
inhuurkosten. Deze stijging is met name 
veroorzaakt doordat op een aantal plekken voor 
langere tijd met inhuur is gewerkt, te weten: Op 
duurzaamheid (programma ondersteuning), 
communicatie (inhuur capaciteit en op projecten), 
ruimtelijke ordening (Jurist ruimtelijke ordening, I&A 
(functionaris gegevensbescherming) en binnen het 
sociaal Domein (gedragswetenschapper).  

 
Technische vragen Beeselse lijst t.a.v. de programmabegroting 2021 
 

 Vraag Antwoord  

  Programmabegroting: Algemeen 

127 Samenkracht (p10). De tweede coronagolf is inmiddels een feit. Is dit daarmee al 
achterhaald? Kunt u al bijsturen? 

Ondanks de gedeeltelijke lock-down van het moment van 
beantwoorden is de betreffende tekst niet achterhaald. We zullen 
hier in de coronamonitor tevens bij stil staan. De monitor wordt 
afzonderlijk aan uw raad aangeleverd. 

128 Inzet reserves en lenen (p12). Waarop is de 9 miljoen gebaseerd? Wat gaan we 
precies met deze 9 miljoen financieren?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De gemeente hanteert bij het financieren het systeem van 
totaalfinanciering. Dit is de standaard voor overheidsinstellingen.  
Dit betekent dat alle uitgaven worden opgeteld ongeacht om wat 
voor soort uitgave het gaat. Hiertegenover worden dan alle 
inkomsten gezet. Als blijkt dat de uitgaven hoger zijn dan de 
inkomsten, dan is sprake van een financieringsbehoefte. Bij 
totaalfinanciering zijn leningen niet gekoppeld aan specifieke 
uitgaven of investeringen, maar aan het saldo van wat de 
gemeente in totaal uitgeeft en binnenkrijgt.  
 
In het verleden hadden we dusdanig veel liquide middelen, 
waardoor het nooit nodig was om te lenen. Dit is echter een 
unieke situatie in gemeenteland. Inmiddels zijn onze banksaldi 
dusdanig gedaald, dat we in de situatie zijn gekomen dat we voor 
met name investeringen, maar ook voor incidentele lasten geld 
moeten lenen. Een bekend en gebruikelijk fenomeen in 
gemeenteland, maar nieuw voor onze gemeente.  
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Wat kost het lenen van 9 miljoen ons onder de streep? 

In de begroting  2021 hebben we aangegeven dat we in 2024 een 
financieringsbehoefte hebben van € 9 miljoen. Ter vergelijk: we 
mogen tot 130% van onze totale uitgaven lenen; per 2024 
bedraagt dit percentage 15%. 
 

  

 Programma 1 - Beleven  

129 Komborden (p16). Is het aanpassen van de komborden een initiatief van de 
gemeente of van de heemkundevereniging? Hier ligt reeds een conceptplan voor 
de kern Beesel voor. Zijn we niet al in een te laat stadium om dit alsnog te 
schrappen? 

Het aanpassen van komborden is een initiatief van de gemeente 
Beesel zelf. Aanleiding is het gebrek aan eenduidigheid in de 
komborden in onze gemeente (verschillende soorten (vorm/kleur), 
wel / niet in het Limburgs, niet alle buurtschappen hebben een 
bord). Hierbij is de Heemkundevereniging betrokken, vanwege 
hun kennis zowel van het Limburgs als van onze kernen en 
buurtschappen. Als eerste heeft een inventarisatie 
plaatsgevonden van alle borden. Dit leverde een geschatte 
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investering op 60.000,-. De aanpassing zit nog niet in een te laat 
stadium om aan te passen. In het kader van de keuzes en 
prioritering binnen deze begroting is voorgesteld dit project te 
schrappen.   

130 LCW (p19). Kunt u ons de begroting en rekening van de edities van vorig jaar en 
dit jaar toe laten komen? 

Met betrekking tot de eerste editie hebben wij de gevraagde 
informatie reeds eerder gedeeld, deze zullen we voor de 
volledigheid opnieuw delen. Het overzicht van de afgelopen editie 
zullen we zodra compleet beschikbaar aanleveren. 

 Programma 2-Samenkracht  

131 Buurtgezinnen (p25). Wat garandeert dat het totale budget gelijk blijft terwijl we 
een andere financieringstoerekening gaan hanteren? 

De andere financieringstoerekening zorgt ervoor dat het budget 
flexibel ingezet kan worden. De verschillende hulpvragen kunnen 
daardoor ook met verschillende hoeveelheid uren beholpen 
worden. Er vinden frequente gesprekken met Buurtgezinnen 
plaats om o.a. het budget te bewaken. 

132 De Schakel (p28). Waar baseert u het bedrag op dat u gereserveerd heeft voor 
De Schakel als u nog de uitkomsten van een onderzoek wilt afwachten? 

We hebben voor het groot onderhoud van de Schakel een 
voorziening. In deze voorziening storten we jaarlijks een bedrag 
van € 30.000,-. Alle onderhoudskosten, die we baseren op het 
meerjarenonderhoudsplan van de Schakel, betalen we uit deze 
voorziening.  
Met eventuele renovatiewerkzaamheden (renovatie gaat verder 
dan onderhoud) is in deze voorziening geen rekening gehouden. 
Mocht daar sprake van zijn dan kunnen die worden gedekt uit de 
reserve vitale voorzieningen.  

 Programma 3 – Fijn wonen en bedrijvig 

133 Centrummanager (p34). Hoe wilt u de cofinanciering vorm geven? Gaat u hiervoor 
een verdeelsleutel hanteren? Zo ja, welke? Wat gebeurt er met de 
centrummanager als de ondernemers en vastgoedeigenaren hier niet voor willen 
betalen? 

De wijze van cofinanciering (en ook een eventuele verdeelsleutel) 
moeten wij nog uitwerken. Als ondernemers en 
vastgoedeigenaren niet willen bijdragen stoppen we met de inzet 
van de centrummanager. 

134 Vergunningverlening (p43). Hoe verhoudt zich dit tot de evenementenmanager? Onderdelen van het evenementenmanagement zijn over diverse 
functionarissen verdeeld. Deze uitbreiding in capaciteit is met 
name gericht op de uitbreiding van de uitvoering van onze 
wettelijke taken. 
De geplande bijeenkomst om hierover met een afvaardiging van 
de raad van gedachten te wisselen is helaas naar een later 
moment geschoven vanwege de geldende coronamaatregelen. 
De taken zijn op  dit moment als volgt belegd: 

- Aanspreekpunt doorlopend (incl. voorbereiding): 
Backofficemedewerker VTH 

- Afhandelen aanvragen evenementenvergunningen:    
Frontofficemedewerkers klantenbalie + bo VTH 

- Bij complexe 
aanvragen:                                                            
Inzet expertise Venlo 
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- Afhandelen combinatie toestemmingen:                            
Backoffice diverse teams (bijv. RO) 

- Toezicht en 
handhaving:                                                             
Backoffice VTH 

- Evenementenkalender:                                                              
Communicatie – iedereen kan aanmelden 

- Organisatie evenementen:                                                        
Wanneer wij zelf onderdeel uitmaken van organisatie worden 
taken belegd op logische plek in organisatie (bijvoorbeeld 
LCW). 

135 KLC (p44). Hoe is dit bedrag opgebouwd en hoe is de verdeelsleutel over de 
projecten? De projecten die zijn opgenomen in de samenwerkingsagenda hebben 
allemaal betrekking op kern Reuver. Zijn er via de KLC ook nog mogelijkheden 
met betrekking tot de kerk en de school in kern Beesel? 

De Provincie heeft aangegeven voor de drie genoemde projecten 
in totaal maximaal 500k te willen bijdragen. In dit bedrag heeft de 
Provincie geen onderverdeling per project aangegeven. In onze 
propositie naar de Provincie hebben wij een verdeling 
aangegeven van € 200.000 voor Parklaan, € 250.000 voor het 
centrumplan en € 50.000 voor Spoorkamp. Wij werken dit nu 
verder uit in een subsidieaanvraag, waarover de Provincie in het 
eerste kwartaal 2021 beschikt. 
Wellicht zijn er in een volgende tranche van het KLC nog 
mogelijkheden om nieuwe projecten aan te melden. 

 Programma 4 – Veilige en dienstverlenende gemeente 

136 Digitale openbaarheid vergaderingen (p45).  
Wat zijn de kosten van het livestreamen?  
 
 
 
 
 
 
Wat zijn de kosten van het archiveren van de videobestanden van de 
vergaderingen?  
 
 
 
 
 
 
Zijn er andere alternatieven?  
 
 
 
 
 

 
De kosten van het livestreamen bedragen afhankelijk van de 
situatie: 

- ca € 700,- euro per vergadering in Teams 
- ca € 1500,- euro per vergadering fysiek 
Deze kosten zijn afgestemd met de fractievoorzitters in het 
presidium. 
 
De kosten van het archiveren zijn op dit moment nog niet verder 
te kwantificeren omdat dit van een aantal keuzes afhankelijk is. 
Op dit moment archiveren we nog de geluidsbestanden op basis 
van de oude (huidige) afspraken. De livestream (beeld) is 
vooralsnog gericht op de openbaarheid van de vergadering. 
 
Vanwege de verplichte openbaarheid van de vergadering is een 
livestream de meest geschikte / passende oplossing in deze 
periode.  
We onderzoeken op dit moment de doorontwikkeling naar een 
eigen vaste cameraopstelling als duurzame oplossing.  
 
In het kader van het openbaarheidscriterium is het noodzakelijk 
om zowel beeld als geluid te streamen. We kunnen dus niet 
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Kunnen we ook volstaan met het streamen van de geluidsopnamen? volstaan met alleen het streamen van geluidsopnamen.  

137 Projectleider ruimtelijke projecten (p51). Is het nadeel van deze projectleider nu 
106k, of is dit het nadeel als deze een vaste aanstelling krijgt? 

De structurele invulling van de functie projectleider ruimtelijke 
projecten wordt grotendeels gefinancierd door omvorming van de 
bestaande formatie vanuit I&A (78k). Voor het resterende deel 
(106k- 78k= 28k) zijn structurele middelen nodig.  
In de huidige situatie leggen zowel de formatie bij I&A, als de 
middelen voor inhuur van een tijdelijke projectleider beslag op de 
financiële middelen. De structurele invulling is daarmee financieel 
voordeliger, maar dit betekent wel dat de post loonkosten 
toeneemt met 28k ten opzichte van de constructie met tijdelijke 
inhuur. 

 Paragraaf Duurzaamheid: 

138 Mobie, Deel de Zon & Trendsportal (p102/103). Op deze gebieden zijn inmiddels 
verschillende marktpartijen actief. Kunnen we dit niet beter aan de markt 
overlaten?  

Wij laten dit ook grotendeels aan de markt over. Er heeft 
inmiddels een regionale aanbesteding plaatsgevonden, die er tot 
zal leiden dat in het eerste kwartaal 2021 meer Mobies 
beschikbaar zullen zijn voor het uitvoeren van dienstreizen. Het 
geld dat we besparen op de dienstreisdeclaraties brengen we in 
in dit project. 

139 De wethouder heeft tijdens de AB van vorig jaar toegezegd te onderzoeken wat 
het effect is van zonnepanelen op de OZB en hoe hij dit effect eventueel wil 
compenseren. Waar zien we dit terug in de begroting? 

Het effect van zonnepanelen sijpelt langzaam door in de OZB-
taxatie, op het moment dat er steeds meer transacties komen van 
woningen met zonnepanelen. Zoals gezegd gaat dit langzaam, 
waarbij de taxatiewaarde is verhoogd vanwege aanwezigheid 
zonnepanelen. In de regio is door gemeenten onderzocht of via 
de OZB een belastingvermindering gegeven kan worden voor 
onroerende zaken die duurzame maatregelen hebben getroffen 
en/of duurzaam energie opwekken. Vanuit duurzame motieven 
een korting geven op de OZB-aanslag of differentiaties van de 
OZB-tarieven is wettelijk niet mogelijk. De enige mogelijkheid om 
iets te doen aan fiscale stimulering is een korting geven op de 
waarde voor de OZB voor bepaalde objecten of delen ervan. Er is 
dus een (theoretische) mogelijkheid om de korting via de OZB als 
een waardevermindering te verlenen. De praktische 
uitvoerbaarheid ervan is echter lastiger. Zo is niet bekend welke 
woningen welke maatregelen hebben getroffen en vergt 
inventarisatie ervan een continuele en intensieve aanpak. In veel 
gevallen zal de korting gaan om kleine bedragen. 
Uitvoeringskosten staan in geen verhouding tot de vergoeding 
zelf. Kortom, op het geven van een korting op de OZB zitten veel 
onbedoelde bijeffecten. We volgen de landelijke ontwikkelingen 
nauwgezet en indien er een positieve fiscale mogelijkheid`` 
geboden wordt spelen we daar op in.   

140 Er zijn inmiddels drie zonneparken geaccordeerd. Volgens de KODE hebben we 
een eigenaarschap in deze. Waar zien we deze opbrengsten terug in de 
begroting? 

Er zijn nog geen vergunningen verleend voor zonneparken, wel er 
principe medewerkingen verleend. In KODE is opgenomen dat 
het mogelijk is dat de gemeente direct of indirect deelneemt in 
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een zonnepark. Reden hiervoor kan zijn dat de coöperatieve 
participatie niet van de grond komt, of dat de gemeente gronden 
inbrengt of weloverwogen een strategische positie wil innemen. 
Of in geval van marktfalen. Het is dus geen vanzelfsprekendheid 
dat we (mede)eigenaar zijn. In de 3 beoogde zonneparken is 
geen sprake van (mede)eigenaarschap van de gemeente en 
bestaat hiervoor ook geen aanleiding. Reden om ook geen kosten 
of inkomsten te begroten. 

 
 


